
Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

13/9 Tilsyn med campingplasser/utarbeiding av 

lokal forskrift for spikertelt

Marte Kleveland Dørum Bygningsrådet gir administrasjonen i oppgave å invitere campingplasseierne / -driverne til 

et samarbeid for å medvirke til utformingen av en forskrift som stiller krav til avstand 

mellom campingenheter bestående av campingsvogn, bobil eller telt og lignende med 

tilhørende fortelt, terrasser, levegger m.v., samt utformingen av disse i Oppdal kommune.

Det skal legges vekt på at fagmyndighetene innen brann/redning og byggesak samarbeider 

tett med næringen for å sikre at dette arbeidet gjennomføres på en god måte.

Regjeringen har innført nye krav til avstand, 

parsellinndeling og branngater på norske 

campingplasser. Reglene trådte i kraft 

01.03.2022. Ny sak legges frem for 

kommunestyret.

Ikke fullført

Bygg- og 

arealplansaker

23/95 92/1 - Forslag til detaljreguleringsplan for 

Mattishåggåsætra - 1. gangs behandling

Synnøve Myklebust, 

Ragnhild Eklid, Gro Aalbu og 

Marte Kleveland Dørum

I medhold av plan- og bygningsloven §12-11 vedtar Utvalg for bygg- og arealplansaker 

(BYAR) å ikke fremme forslag til detaljreguleringsplan for Mattishåggåsetra, herunder å ikke 

legge planforslaget ut på høring. Dette begrunnes med følgende: BYAR ønsker å vektlegge 

beitelagene som har dyr i området. Beitelagene ønsker ikke økt bruk av området med tanke 

på økt ferdselstrykk og konfliktsituasjoner mellom bufe og hund, og uttrykker bekymring 

for etablering av ny fritidsbebyggelse i et velfungerende men sårbart beiteområde. 

(Bærekraftsmål 2, utrydde sult) BYAR ønsker å avvente stortingsmeldinga for villrein da 

planområdet befinner seg i et område for en svært sårbar og rødlistet villreinstamme, dette 

med referanse i kvalitetsnormen for villrein. (Bærekraftsmål 15, livet på land) BYAR ønsker 

å avvente Statsforvalterens forslag til tiltak for villrein i Knutshø og Snøhetta 

villreinområde, da dette vil være et viktig kunnskapsgrunnlag for hvordan vi skal forvalte 

arealene i umiddelbar nærhet, eller innenfor villreinens leveområde. (Bærekraftsmål 15, 

livet på land) BYAR ønsker å avvente en nært forestående revisjon av Kommuneplanens 

arealdel, da det har skjedd store endringer i kunnskapsgrunnlaget rundt Oppdal kommune 

sine arealer med hensyn på landbruk, naturmangfold og statlige forventninger (« Nasjonale 

forventninger til regional og kommunal planlegging 2023 - 2027» ) I medhold av plan- og 

bygningsloven §13-1 jf. forvaltningsloven § 16 ber Utvalg for bygg- og arealplansaker 

Kommunedirektøren om å varsle midlertidig bygge- og deleforbud for området som er 

omfattet av reguleringsplan for Reguleringsplan for Sneve, planID 5021_1983005. Dette 

begrunnes med at området er sårbart for villreinen, og det må i forbindelse med 

revideringen av kommuneplanens arealdel vurderes hvorvidt området skal angis med 

landbruk-, natur- og friluftsformål

Mangler varsling om midlertidig bygge- og 

deleforbud. 

Ikke fullført
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/77 Forskrift om vann- og avløpsgebyr 2025 - 

Tekniske tjenester

Vidar Sundseth Utvalg for bygg- og arealplansaker tar forskrift om vann- og avløpsgebyr 2025 - Tekniske 

tjenester til 

orientering.

Saken er lagt frem for utvalg, og i ettertid 

behandlet i kommunestyret.

Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/24 Fire nye vegnavn i området 

Gorsetråket/Gardåråket

Sjur Vammervold 1. Med hjemmel i Lov om stadnamn vedtas følgende nye vegnavn slik de er vist i vedlagte 

kart, 

datert 29.01.2024: 

o Tågvollhaugen

o Tågvollbakken

o Nytrøbakken

o Nytrøvegen

2. Kommunedirektøren bes utrede og legge fram sak med forslag til hvilke veier og 

eventuelle 

torg/plasser i Oppdal kommune som kan oppkalles etter en eller flere kvinner.

Vedtakets punkt 1 er fullført. Oppfølging av 

punkt 2 legges frem som egen sak i BYAR.

Ikke fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/49 233/1 - Søknad om dispensasjon fra LNFR 

formålet for etablering av snarvei

Vegard Kilde Utvalg for bygg og arealplansaker returnerer søknad om dispensasjon fra LNFR-formålet til 

administrasjonen, og ber om at saken legges frem på nytt sammen med søknad om tiltak jf. 

plan- og bygningsloven § 20-1 jf. § 20-2.

Sendt på ny begrenset høring. Ikke fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/51 283/1 - klage på vedtak om opparbeidelse av 

gang og sykkelveg

Martin Christian Grønning Utvalg for bygg- og arealplansaker tar ikke klagen av 01.07.2024 til følge. Med hjemmel i 

forvaltningsloven § 33 opprettholdes delegert vedtak 24/165 og saken oversendes til 

Statsforvalteren i Trøndelag for endelig avgjørelse.

Vedtak opphevet. Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/52 356/1/7 - klage på vedtak om tillatelse til riving 

og oppføring av hytte ved 

Orkelsjøen

Vegard Kilde Utvalg for bygg- og arealplansaker kan ikke se at det er fremkommet nye momenter i 

saken. Klage fra Statsforvalteren i Trøndelag og Villreinnemda for Knutshø og Snøhetta 

imøtekommes ikke. Vedtak 24/42 av 18.6.2024 sendes til Statsforvalteren i Trøndelag for 

endelig avgjørelse jf. forvaltningsloven § 33.

Opphevet av sette-statsforvalter Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/60 Endring av Områdereguleringsplan for Oppdal 

sentrum, COOP Oppdal SA

Marte Kleveland Dørum Utvalg for bygg- og arealplansaker returnerer søknad om planendring fra ON Arkitekter og 

Ingeniører AS. Utvalget ber om at det utredes hvorvidt det kan reguleres fortau langs Inge 

Krokanns veg innenfor omsøkt område. Utvalget ber deretter om at søknad om 

planendring inkludert fortau som nevnt, fremlegges på nytt.

Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/62 239/3, 239/56, 239/55, 239/41, 239/44, 

239/52 - Behandling av planforespørsel, 

Kalvhåggån

Gro Aalbu, Ragnhild Eklid, 

Marte Kleveland Dørum

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-8 stiller Utvalg for bygg- og arealplansaker seg 

positive til at forslagsstiller og administrasjonen fortsetter å jobbe med planinitiativ for 

Kalvhåggån mottatt 06.08.24.

Fullført

Bygg- og 

arealplansaker

24/63 137/1 - Søknad om konsesjon for erverv av 

landbrukseiendommen Tilset. Søker: Tore 

Tilset

Gro Aalbu Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9 innvilges søknad fra Tore Tilset om konsesjon 

for erverv av gnr 137 bnr 1 og 2, Tilset gård. Vedtaket innebærer at Tore Tilset gis varig 

fritak for personlig boplikt på 137/1. Dette begrunnes med bygningenes tilstand, brukets 

beliggenhet, og at familietilknytningen vil være den beste måten å sikre den stedegne 

meget verdifulle bebyggelsen og landbruksressursene på for framtiden. Ervervet vurderes å 

være i tråd med konsesjonslovens formål.

Fullført
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Oppfølging av politiske vedtak 
Oppdal kommune 

31.desember 2024 

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført 
Bygg- og 
arealplansaker 

24/64 164/3 og 168/2 - Søknad om konsesjon for 
erverv av landbrukseiendommen 
Veslsletthaugen. Søker: Tone Reinfjell og 
Petter Jensen Nordtømme 

Gro Aalbu Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9 innvilges Tone Reinfjell og Petter Jensen 
Nordtømme konsesjon for erverv av gnr 164 bnr 3 og gnr 168 bnr 2 i Oppdal. Det stilles 
som vilkår jfr § 11 at erverver bosetter seg på eiendommen innen ett år etter tinglyst dato 
for overtakelse, og har dette som sin reelle bolig i minst 5 år. Vedtaket begrunnes ut fra at 
ervervet er i tråd med konsesjonslovens formål. 

Fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/67 Tertialrapport 2 - 2024 - orientering til utvalg 
for bygg- og arealplansaker 

Elin Johanne Dolmseth Tertialrapport 2-2024 tas til orientering Fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/68 316/4 m. fl - Søknad om konsesjon på 
landbrukseiendommen Kalvhåggån, 
Fagerhaug. Søker: Marte Rasmussen og Ola 
Fonn 

Gro Aalbu Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9 innvilges Marte Rasmussen og Ola Fonn 
konsesjon for erverv av landbrukseiendommen Kalvhåggån med gnr 316 bnr 4, gnr 113 bnr 
3 og gnr 102 bnr 11 i Oppdal. Det stilles som vilkår at de to skogteigene 113/3 og 102/11 
sammenføyes med hovedeiendom 316/4. Vedtaket begrunnes ut fra at ervervet er i tråd 
med konsesjonslovens formål. 

Fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/69 311/6 - Søknad om konsesjon for erverv av 
skogteig. Søker: Roar Myrhaug 

Gro Aalbu Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9 innvilges søknad fra Roar Myrhaug om 
konsesjon for erverv av skogteigen Åkerhaugen, gnr 311 bnr 6. Det stilles som vilkår at 
eiendom 311/6 sammenføyes med gnr 314 bnr 1 innen 31.01.2025. Vedtaket begrunnes ut 
fra at ervervet er i tråd med konsesjonslovens formål. 

Ikke fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/72 298/5 - Detaljreguleringsplan for Nedre Stølslia 
- nytt utleggingsvedtak etter revidert plankart 

Marte Kleveland Dørum Utvalg for bygg- og arealplansaker vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-10 å 
sende revidert forslag til avkjørsler for Detaljreguleringsplan for Nedre Stølslia på høring til 
berørte naboer og sektormyndigheter, samt offentlig ettersyn. 

Ikke fullført pga. avventende plankart. Ikke fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/76 Behandling av søknad om parkeringsavgift 
etter friluftsloven § 14. 

Tore Kleffelgård Med hjemmel i § 14 i friluftsloven gis Drivdalen IL tillatelse til å kreve parkeringsavgift på kr 
30,- pr dag for bruk av parkeringsplass på Risgjelan i vintersesongen (15. november – 30 
april). 

Fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/78 Budsjett 2025 - uttalelse fra utvalg for bygg- og 
arealplansaker 

Elin Johanne Dolmseth Utvalg for bygg- og arealplansaker tar forslag til budsjett 2025 til orientering. Fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/81 311/5- Søknad om konsesjon for erverv av 
skogteig. Søker: Kjell Jostein Loe. 

Anne Karin E. Botnan Med hjemmel i konsesjonslovens §§ 2 og 9 innvilges søknad fra Kjell Jostein Loe om 
konsesjon for erverv av Nysetskogteigen, gnr 311 bnr 5. Det stilles som vilkår at eiendom 
311/5 sammenføyes med gnr 42 bnr 3 innen 31.03.2025. Vedtaket begrunnes ut fra at 
ervervet er i tråd med konsesjonslovens formål. 

Ikke fullført 

Bygg- og 
arealplansaker 

24/82 Strategi for tilsyn etter plan- og bygningsloven - 
2025-2027 

Marte Kleveland Dørum Fullført 
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Oppfølging av politiske vedtak 
Oppdal kommune 

31.desember 2024 

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført 
Drift 24/34 Søknad om nytt prosjekt i Program for 

folkehelsearbeid for perioden 2024 - 2026 
Vigdis Lauritzen Thun Driftsutvalget vedtar at Oppdal kommunen søker fylkeskommunen om prosjektmidler til et 

nytt prosjekt i Program for folkehelsearbeid for perioden 2024 – 2026. Oppdal Kommune 
må sikre at arbeidet blir prioritert og at det er nok ressurser til å gjennomføre tiltaket innen 
programperioden. 

Kommunen har fått invilget søknad fra 
fylkskommunen og mottar 1000 000,- i 
tilskuddsmidler. Prosjektgruppe er opprettet 
og startet opp. Tiltaket skal knyttes til 
ungdomsklubben. 

Fullført 

Drift 24/37 Tertialrapport 2 - 2024 - orientering til utvalg 
for drift 

Elin Johanne Dolmseth Tertialrapport 2-2024 tas til orientering. Fullført 

Drift 24/40 Budsjett 2025 - uttalelse fra driftsutvalget Elin Johanne Dolmseth Utvalg for drift tar saken til orientering. Fullført 
Drift 24/41 Forslag til demensplan Oppdal kommune 2024- 

2027 
Frøydis Lindstrøm Driftsutvalget tar Demensplan 2024-2027 til orientering. • Aktuelle tiltak tilknyttet planen 

følges opp av de respektive enheter. • Nye tiltak som krever økonomiske ressurser søkes 
innarbeidet i enheters forslag til økonomiplan. Demensplanen inkluderes som en del av 
kunnskapsgrunnlaget. PWC rapport og demensplan utgjør til sammen et viktig 
kunnskapsgrunnlag for videre planleggingsprosesser i Oppdal Kommune. Dette vil sikre en 
helhetlig tilnærming basert på faglige anbefalinger fra relevante fagmiljøer, og styrke 
grunnlaget for beslutninger knyttet til fremtidige tiltak og prioriteringer innen 
demensomsorg. 

Fullført 

Drift 24/42 Forskrift om vann- og avløpsgebyr 2025 - 
Tekniske tjenester 

Vidar Sundseth Utvalg for drift tar saken til orientering. Saken er lagt frem for utvalg, og i ettertid 
behandlet i kommunestyret. 

Fullført 
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Formannskapet 21/71 Avvikling av dagens tre legater Richard Sandnes Det startes et arbeid med avvikling av dagens fire legater.

Marit Stølens legat avvikles over ett år ved at midlene deles ut til større prosjekter innen 

landbruk og formidling av landbrukshistorie eller husflidssektoren.  Vedtektenes punkt 6 og 

punkt 7 endres slik:

6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til utdeling.  Midlene skal være plassert på 

rentebærende bankkonto til høyest mulig rente.

7. Det deles ut midler fra grunnkapital og renteavkastning med fratrekk for offentlige 

gebyrer for legatet.

Ole og Elisabeth Mellems legat avvikles over inntil tre år ved at midlene deles ut til større 

prosjekter innen landbruk.  Unge søkere prioriteres. Vedtektenes punkt 6 og punkt 7 

endres slik:

6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til utdeling.  Midlene skal være plassert på 

rentebærende bankkonto til høyest mulig rente.

7. Det deles ut midler fra grunnkapital og renteavkastning med fratrekk for offentlige 

gebyrer for legatet.

For Marit Stølens legat og Ole og Elisabeth Mellems legat oppnevnes formannskapets faste 

medlemmer som avviklingsstyre når det er aktuelt.

Maria Myhrens legat avvikles. Rektor på Midtbygda oppvekstsenter finner et godt formål 

på Lønset å gi midlene (dagens saldo) til innen utgangen av 2021. 

Oppdal kommunes sosiallegat avvikles innen fire år. Midlene fordeles etter intensjonen til 

opprettelsen av legatet (barneforsørgere som mottar sosialhjelp). Lokal NAV-leder 

utarbeider retningslinjer for bruk av midlene. Vedtektenes punkt 6 og punkt 7 endres slik:

6. Det gis anledning til å benytte grunnkapitalen til utdeling.  Midlene skal være plassert på 

rentebærende bankkonto til høyest mulig rente.

7. Det deles ut midler fra grunnkapital og renteavkastning med fratrekk for offentlige 

gebyrer for legatet.

For Oppdal kommunes sosiallegat oppnevnes formannskapets faste medlemmer som 

avviklingsstyre når det er aktuelt.

Ikke fullført.

Formannskapet har startet en prosess med 

avvikling.  

Nødvendige vedtekts-endrigner godkjent av 

Lotteri- og stiftelsestilsynet.

Marit Sølens legat er avviklet.  Ole og 

Elisabeth Mellems legat har mottatt 

søknader som ved tildeling danner grunnlag 

for å avvikle legatet i 2025. Oppdal 

kommunes sosiallegat er vedatt tømt ved 

gave til BUA over tre år.

Ikke fullført
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Formannskapet 22/17 256/5 - Søknad om kjøp av tomt Dag H. Gorseth Kommunedirektøren gis fullmakt til å selge tomten gnr. 256 bnr. 5 i en åpen konkurranse til 

markedspris. 

Eiendommens verdi fastsettes ved takst som utføres av eiendomsmegler i Oppdal. I tillegg 

til den takserte tomteprisen, skal kjøper betale alle kostnader ved selve 

eiendomsoverdragelsen, tinglysing, dokumentavgift etc. Takseringskostnader, 

planavklaring etc. skal dekkes inn gjennom tomtesalget.

Tomten kunngjøres i lokalavisen og på kommunens egne nettsider. Tomten annonseres 

med 1 mnd. frist for påmelding.

Følgende vilkår for tildeling skal gjelde:

•Søker må på søkertidspunktet være fylt 18 år.

•Tomt tildeles og overdras kun til privatpersoner for bygging av bolig til eget bruk som 

helårsbolig.

•Søknad om boligtomt til bruk med kommersielt formål avslås. Overdragelse av tildelt tomt 

til samme formål er heller ikke tillatt.

•Kjøper skal være byggherre. Dersom det er åpenbart at en søker driver bygging i 

kommersiell regi skal søknaden avslås.

Prioritering av søkere: 

Ved flere enn to søkere på tomten, skal tomten selges etter loddtrekning. Dersom ingen 

søker og tomten fortsatt er ledig etter 1mnd. fristen, skal den selges etter «første til mølla» 

prinsippet.

Tomten legges ikke ut for salg før tomten 256/5 er gitt vegrett over 256/3 og 256/1 

gjennom tinglyst vegrett. Vegrett for 256/6 skal tinglyses på tomten 256/5 før den kan 

selges. Oppdal kommune foretar nødvendig reguleringsmessig avklaring før tomten legges 

ut for salg.

Kostnader med nødvendige avklaringer som definert forskutteres av kapitalfondet og 

dekkes inn gjennom tomtesalget.

Ikke fullført - Eiendomsavklaringer pågår da 

tomten mangler vegrett over en grunneier.

Ikke fullført

Formannskapet 23/101 293/75 - Bruk av kommunal grunn Dag H. Gorseth Formannskapet ber Kommunedirektøren å fremforhandle en avtale med Oppdal Skiheiser 

AS om framleie av p-arealet på festeeiendommen 293/75. Fremforhandlet avtale legges 

frem for Formannskapet til endelig godkjenning.

pågående prosess med avtale Ikke fullført
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Formannskapet 23/110 Behandling av søknader til store idretts- og 

kulturarrangement 1. halvår 2024

Sjur Vammervold 1.       Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal IL ski- og skiskyting om 

tilskudd til avvikling av Junior-NM og norgescup med kroner 30 000,-. Tilskuddet belastes 

budsjettet for 2024, konto 232.14717 – tilfeldige utgifter etter formannskapets 

bestemmelse.

Fullført

Formannskapet 23/110 Behandling av søknader til store idretts- og 

kulturarrangement 1. halvår 2024

Sjur Vammervold 2.       Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til 

avvikling av hovedlandsrennett i alpine grener med kroner 75 000,-. Tilskuddet belastes 

budsjettet for 2024, konto 232.14717 – tilfeldige utgifter etter formannskapets 

bestemmelse.

Fullført

Formannskapet 23/110 Behandling av søknader til store idretts- og 

kulturarrangement 1. halvår 2024

Sjur Vammervold 3.       Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Foreningen Mountain Brick til 

avvikling av Mountain Brick 2024 med kroner 15 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 

2023, konto 232.14717 – tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.  Det settes 

som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap etter endt 

arrangement.  Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt regnskap.  Det forutsettes et 

positivt budsjettvedtak for 2024 som har dekning for de foreslåtte beløpene.

Fullført

Formannskapet 24/22 Kjøp av eiendom Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar kjøp av ca. 170 m2 fra eiendommen gnr. 288/ bnr. 208 for kr 410,- 

pr. m2. Alle kostnader med selve eiendomstransaksjonen, kr. 89.000, betales av Oppdal 

kommune. Beløpet finansieres ved bruk av kapitalfondet (ubundet investeringsfond). 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fremforhandle og inngå nødvendig avtale.

Følgende budsjettkorrigering gjennomføres: Konto: - Aktivitet: - Beløp i kr. 

02851.665.320.8286 - Kjøp av del av gnr. 288 bnr. 208 - 70.000,- 

01954.665.320.8286 - Offentlige gebyrer - 19.000,-

09410.940.880 - Bruk av kapitalfondet - -89.000,- 

Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å fremforhandle avtale med 288/1/21 

om kjøp av del av Sanatellvegen (ca. 100 m2), samt fremforhandle avtale med 288/1/12, 

288/1/11 og 288/1 om kjøp av del av Seljevegen (ca. 400m2). Resultatet av disse 

forhandlinger legges frem for Kommunestyret til endelig godkjenning.

Fullført
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Formannskapet 24/54 Behandling av søknader om støtte til store 

idretts- og kulturarrangement 

2. halvår 2024

Sjur Vammervold 1. Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal sykkelklubb om tilskudd til 

avvikling av 

Oppdal sykkelfestival kroner 10 000,-. Tilskuddet belastes konto 232.14717 – tilfeldige 

utgifter etter 

formannskapets bestemmelse. 

2. Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra IL Snøhetta, OIL Freeski og Oppdal 

klatre- og 

fjellsportklubb om tilskudd til avvikling av Oppdal fjellmaraton kroner 40 000,-. Tilskuddet 

belastes 

konto 484.14702 – tilskudd til institusjoner, foreninger og lag innen idrett og fritid. 

3. Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal hundeklubb om tilskudd til 

avvikling av 

Oppdalsutstillinga med kroner 10 000,-. Tilskuddet belastes konto 232.14717 – tilfeldige 

utgifter etter 

formannskapets bestemmelse. 

4. Formannskapet imøtekommer delvis søknaden fra Nerskogen grendalag om tilskudd til 

avvikling av 

Nerskogskonserten med kroner 20 000,-. Tilskuddet belastes konto 232.14717 – tilfeldige 

utgifter 

etter formannskapets bestemmelse. 

5. Formannskapet avslår søknaden fra Oppdal IL ski- og skiskyting til avvikling av 

Oppdalssprinten. 

Det settes som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap 

etter endt 

arrangement. 

Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt regnskap. 

Fullført

Formannskapet 24/67 "Fjell og Fårikålfestivalen 2024" - Søknad fra 

Visit Oppdal AS

Heidi Hokseng Formannskapet imøtekommer søknad fra Visit Oppdal AS datert 21.06.2024 med kr. 50 

000,- i 

kommunalt tilskudd for utvikling og gjennomføring av årets «Fjell- og Fårikålfestival». 

Tilskuddet finansieres ved bruk av Næringsfondet, og dekkes innenfor gjeldende budsjett.

Budsjett og regnskap må ettersendes årets søknad, og følge fremtidige søknader.

Ikke fullført

Formannskapet 24/71 Varsel rundt ledelse i Oppdal kommune Elisabeth Hals Formannskapet tar varslingsgruppens konklusjon til etterretning. Det innarbeides i 

kommunens interne varslingsrutiner hvordan varsel mot kommunedirektør skal håndteres. 

For denne valgperioden velges ordfører, varaordfører, Ola Husa Risan og Eli Dahle som 

varslingsgruppe i varslingssaker som berører kommunedirektøren.

Fullført
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Formannskapet 24/72 Høring av NOU 2024: 10 - Ny motorferdsellov Synnøve Myklebust, Else 

Morken, Sjur Vammervold, 

Gro Aalbu

Oppdal kommune har følgende merknader til NOU 2024: 10 – Ny motorferdsellov: • Tiltak 

vist i veileder H-2401 ‘Garden som ressurs’ bør inn som en naturlig del av tillatelse etter ny 

lovs § 14: «Forbudet i § 7 gjelder ikke motorferdsel som er nødvendig i jordbruks-, 

skogbruks- og reindriftsnæring». • For fjellbygdene bør det åpnes for samme særregel som 

i Finnmark om at det også kan tillates transport på en godt etablert barmarkstrasé i ny lov § 

28, i stedet for bare på lovlig etablert traktorvei. • Det foreslås et tillegg til § 21 - 

preparering av løyper og områder for friluftsaktiviteter – Motorferdselforbudet gjelder ikke 

dersom løype eller område er fastsatt i arealplan etter plan og bygningslov, eller i vedtatt 

sti- og løypeplan i kommunen (siste delsetning er et tillegg til det som står i nytt lovforslag). 

• Definisjon av begrepene vei, turvei, lovlig etablert traktorvei og godt etablert 

barmarkstrasé i den nye loven må tydelig gå fram, slik at det ikke vil være noen tvil om hvor 

de ulike tillatelsene som er gitt, eller kan gis, gjelder. • Kommunen støtter innkreving av 

gebyr for behandling av søknader om motorferdsel. • Oppdal kommune støtter, og viser 

forøvrig som medlem av USS til deres høringssvar. • Motorferdsellovutvalget ble oppnevnt 

ved kongelig resolusjon 3. september 2021. Oppnevnelsen var en oppfølging av Stortingets 

vedtak nr. 973 av 25. mai 2021: «Stortinget ber regjeringen fremme forslag om revidering 

av lov om motorferdsel i utmark og vassdrag med sikte på økt lokalt selvstyre og redusert 

byråkrati knyttet til praktiseringen av loven, samtidig som hensyn til natur og friluftsliv blir 

ivaretatt.» Lokalt selvstyre styrker legitimiteten til vedtakene men forutsetter imidlertid at 

nasjonale myndigheter aksepterer muligheten for lokalt skjønn innenfor lova uten strenge 

nasjonale føringer. Statlig inngripen overfor kommunene må kun forekomme ved klare 

brudd på lovens intensjoner.

Fullført

Formannskapet 24/76 Høringssvar - Høring av forslag til endringer i 

reindriftsloven og tilhørende endringer i 

jordskiftelova

Thomas Elier Sandvik For at reindriftsnæringen skal utvikles til en bærekraftig næring, er det avgjørende at den 

har legitimitet i samfunnet. Rettferdig og likeverdig behandling av interesser som bruker 

den samme utmarka bidrar til å redusere konflikter og fremme økt samhandling og 

samarbeid. Dette vil styrke reindriftsnæringen og det vil gi næringen forutsigbare rammer. 

Oppdal kommuner mener at ikke at det foreligger godt nok grunnlag for å vedta ny §8 a.

Fullført

Formannskapet 24/81 Ole og Elisabeth Mellems legat - utdeling av 

midler

Richard Sandnes Formannskapet, som er styre for Ole og Elisabeth Mellems legat, bevilger inntil kr. 41.000 

til Johanne Horvli til gjennomføring av landbruksutdanning. Utbetaling av midler til dekning 

av skolepenger skjer årlig etter dokumentasjon av bestått årsstudium så lenge legatet 

består, dog ikke mer enn tre år. Søker anmoder om utbetaling.

Fullført

Formannskapet 24/83 Bidrag til årets TV-aksjon - 

Barnekreftforeningen

 Lillian Kleffelgård Oppdal kommune støtter årets TV-aksjon med kr. 4,- per innbygger, altså 4 kr x 7389 

innbyggere = 29 

556 kr. 

Beløpet dekkes av formannskapets konto "Tilfeldige utgifter etter formannskapets 

bestemmelser", 

konto 232.14717.100.

Formannskapet vedtar å legge samme vedtak til grunn for resten av inneværende 

kommunestyreperiode. 

Fullført

Formannskapet 24/84 Lokale lønnsforhandlinger Dagfinn Skjølsvold Formannskapet tilbyr kommunedirektøren en ny årlig lønn på kr 1.247.120,- en 

lønnsøkning på kr 57.120,- Lønnsøkningen er gjeldende fra 01.05.24. Det er planlagt en 

utviklingssamtale med gjensidige tilbakemeldinger etter neste formannskapsmøte 26.11.24

Fullført

Formannskapet 24/94 Revidert samarbeidsavtale for 

skadefellingssamarbeidet

Hanne Kristin Bjørndal Oppdal kommune slutter seg til vedlagte samarbeidsavtale om interkommunalt 

skadefellingssamarbeid for rovvilt, etter kommuneloven kapittel 20, i kommunene 

Holtålen, Røros, Tydal, Selbu, Trondheim, Melhus, Midtre Gauldal, Rennebu og Oppdal.

Fullført
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Formannskapet 24/95 Høring - Ny forskrift om vernskog for 

Trøndelag

Else Morken Oppdal kommune støtter utarbeidelsen av forskrift om vernskog mot fjell og kyst i 

Trøndelag fylke, og har følgende merknader; • Under § 2 Virkeområde - Det foreslås å 

tilføye «i skogportalen i den nasjonale databasen Kilden – kilden.nibio.no» (tilføyelser i 

kursiv). • Kommunedirektøren støtter 2.ledd i § 2 som definerer at det er småskala 

vedhogst som vil være unntatt fra meldeplikt av hogst. Dette vurderes å være en mye mer 

hensiktsmessig og kontrollerbar regel enn unntaksreglene som er gjeldende i dag. • Det 

anses fornuftig å ha med fristen for når melding skal sendes inn allerede i første avsnitt 

under § 3, slik at første setning blir; All hogst i vernskog, unntatt småskala vedhogst i sone 

2, skal meldes til kommunen senest 3 uker før hogst. Det står at det er Skogeier som har 

plikt til å gi slik melding, men det bør åpnes for at entreprenør eller andre som utfører 

hogst på vegne av skogeier, også kan gi slik melding. • I andre avsnitt står det at i meldinga 

«skal formålet med hogsten oppgis», men vi ser ingen grunn at dette skal være en 

nødvendig opplysning ved melding om hogst. I samme avsnitt står det at det kun er areal 

for lukka hogst som skal kartfestes, men her ønsker kommunen at alle hogsttiltak skal 

kartfestes, uavhengig av om hogsten er åpen eller lukket. • Under § 4 savnes en definisjon 

på hva Skjermstillingshogst er. Under Åpne hogster i samme paragraf anses det unødvendig 

å beskrive den ene hogstformen som vanlig på furumark (frøtrestillingshogst), mens andre 

hogstformer har kun nøytrale beskrivelser. Under Lukka hogstformer burde også 

hogstformen Bledning vært omtalt som Bledningshogst. Arealbenevnelsen til 

Småflatehogst bær være dekar og ikke daa slik det står nå. Under definisjon av Andre 

begreper ønskes det at «sårbare skogområder» defineres, i og med at det er et 

nøkkelbegrep i formålsparagrafen for å kunne definere hvilken skog som regnes som 

vernskog. • Kommunen skal føre kontroll av godkjente tiltak og pålegg i vernskogen, jfr. § 7 

– er det en forventning om at alle vedtak skal kontrolleres? • I § 9 Klage foreslås endring av 

tekst fra forskrifta til forskriften, og at Statsforvalteren benevnes med stor forbokstav.

Fullført

Formannskapet 24/96 Høringsuttalelse - Forslag til endringer i 

arbeidsmiljøloven mm. - innleie av avløsere til 

jordbruket

Hanne Kristin Bjørndal 1.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre arbeidsmiljølovens paragraf 14-12 sjette 

ledd slik at jordbruksforetak gis en videre adgang til innleie av avløsning i jordbruket. 

2.Oppdal kommune støtter forslaget om å endre forskrift om innleie av bemanningsforetak 

paragraf 3 første ledd med ny bokstav c slik at jordbruket gis en videre adgang til innleie fra 

avløserlag. Oppdal kommune påpeker at avløserlagene ikke er å anse som vanlige 

bemanningsforetak, men er en samvirkeorganisasjon eid av bøndene selv. Avløserlagene 

opptrer som arbeidsgiver på vegne av bøndene og administrerer avløserordningen og 

landbruksvikarordningen, viktige velferdsordninger i landbruket. Derav følger at 

avløserlagene fortsatt kan ha arbeidsgiveransvar for avløserne også ved et varig behov for 

avløser på gården. Avløserlagene skaffer avløsere, både landbruksvikarer og avløsere til 

sykdom/fødsel og ferie/fritid. Avløserordningen fortrenger ikke faste stillinger, men bidrar 

til at avløserne kan få en større stillingsprosent når de ansettes direkte i avløserlaget og 

leies ut til bonden.

Fullført
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Kommunestyret 11/17 Reguleringsplan for skiløypenettet i Oppdal Marte Kleveland Dørum 1. Kommunestyret ber bygningsrådet, det faste utvalget for plansaker, om å sørge for 

utarbeiding av reguleringsplaner for skiløypenettet i Oppdal i tråd med bestemmelsene i 

kapittel 12 i plan og bygningsloven.

Pågår. Ikke fullført

Kommunestyret 11/17 Reguleringsplan for skiløypenettet i Oppdal Marte Kleveland Dørum 3. Kommunestyret legger til grunn at Plankontoret engasjeres for å bistå med utarbeiding 

av planene, og at dette skjer innenfor den økonomiske rammen som er gitt i Oppdal 

kommunes overføring til Plankontoret.

Revisjon er under arbeid. Oppstartsvarsel er 

gjennomført, og planforslag forberedes i 

samarbeid med Plankontoret og 

administrasjonen.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/4 Tjenestetilbud ved Oppdal helsesenter Frøydis Lindstrøm Kommunestyret bevilger kr. 2 600 000 for drift av avlastningstilbud i BOAS i 2024. Tiltak ble reversert og avlastning 

gjennomføres i OHS, arbeid med å håndtere 

mottak av utskrivningsklare pasienter ses i 

sammenheng med utredning av fremtidens 

sykehjem.        Kr.2 600 000 ble ikke overført 

enheten.

Fullført

Kommunestyret 24/5 Tjenestetilbud ved Oppdal helsesenter Frøydis Lindstrøm Kommunedirektøren bes om å kartlegge mulige boformer, eierformer og 

finansieringsmuligheter av boliger for eldre og pleietrengende. Det legges til grunn at det 

skal lokaliseres i rimelig nærhet til basen for hjemmetjenesten, og at det legges til rette for 

god og effektiv hjemmetjeneste. Relevante grupperinger i samfunnet inviteres inn i en 

referansegruppe. Lønnsmidlene skal benyttes slik at den gjennomsnittlige stillingsstørrelse 

og/eller heltidsandelen i Boas øker.

Tiltaket ses i sammenheng med utredning og 

beslutning knyttet til fremtidens sykehjem. 

Kartlegging vil starte tidligst høsten 2024.

Fullført

Kommunestyret 24/5 Tjenestetilbud ved Oppdal helsesenter Frøydis Lindstrøm Oppdal Helsesenter skal tilby lovpålagt Øyeblikkelig Hjelp Døgnopphold (ØHD) uavhengig 

av etterspørselen på vanlige sykehjemsplasser. Anslag på kostnad og tidsramme for en slik 

investering og anslag for driftkostnader innarbeides i økonomiplanen for 2025-2028. 

Følgende budsjettkorrigering gjennomføres: Se tabell i saksprotokoll.

Tiltak ses i sammenheng med utredning og 

beslutning om fremtidens sykehjem. 

Fullført

Kommunestyret 24/8 Forsknings- og utviklingssamarbeid om 

bærekraftig fritidsboligutvikling i Oppdal

Ola Andreas Stavne • Kommunedirektøren følger opp kommunestyrets vedtak i sak 76/2021 og kommunens 

del av intensjonsavtalen fra 11.4.2022 med Aneo AS (tidligere TrønderEnergi AS), ved å 

inngå avtale om forsknings- og utviklingssamarbeid for bærekraftig fritidsboligutvikling 

med Nasjonalparken Næringshage AS. 

• Kommunestyret forutsetter at Aneo AS (tidligere TrønderEnergi AS) følger opp 

intensjonsavtalen fra 11.4.2022 med konseptutvikling og kommersiell realisering av 

testarena i Oppdal. 

• Kommunestyret bevilger for 2024 inntil kr 600 000,- inkl. mva. for å dekke kommunens 

økonomiske bidrag til prosjektet.

 • Kostnadene finansieres ved bruk av generelt disposisjonsfond og driftsbudsjettet for 

2024 korrigeres slik:

Se tabell i saksprotokoll

• Kostnadene for 2025 og 2026 innarbeides i økonomiplan 2025-2028. • Kommunestyret 

ber om at kommunedirektøren fortløpende redegjør for utviklingen i prosjektet i 

forbindelse med framleggingen av tertiærrapportene og årsregnskapene, samt at det ved 

avslutningen av prosjektet avgis en evalueringsrapport til kommunestyret om de resultater 

som er oppnådd med prosjektet, samtidig som det gis en samlet redegjørelse for hvordan 

innsatsmidlene er nyttet.

Avtale om forsknings- og utviklingssamarbeid 

for bærekraftig fritidsboligutvikling ble 

inngått med Nasjonalparken Næringshage AS 

13.2.2024. 

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/9 Bosetting av flyktninger 2024 Torhild Sesaker Rogstad • Kommunestyret vedtar å bosette 80 flyktninger i 2024. 

• Tallet er noe lavere enn de 129 kommunen er anmodet om å bosette. 

• Vedtaket inkluderer ikke familiegjenforente, og har ikke andre reservasjoner. 

• Dersom behovet skulle øke ser kommunen at det kan være aktuelt å bosette 30 

flyktninger til, Oppdal kommune bosetter pr. i dag ikke enslige mindreårige. 

• For å opprettholde en høy bosetting er det nødvendig at: 

o Integreringstilskuddsordningen videreføres 

o Videreføre ordningen med å utøke tilskuddet utover 5 år for personer med langsiktige 

oppfølgingsbehov 

o Ytterligere tilpasninger i integreringsloven kan bli nødvendig 

o Tilskuddet til norskopplæring økes

Pr. 30.4.24 er det bosatt/fordelt navn og info 

om til sammen 37 peroner. Bosettingen av 

flyktninger for 2024 går som planlagt. 

Fullført

Kommunestyret 24/11 Dagsturhytte i Oppdal - avklaring av veien 

videre

Sjur Vammervold • Oppdal kommunestyre vedtar at dagsturhytta plasseres vest for Grøtsætra, som vist i 

vedlagte befaringsrapport. Plassering vedtas med forbehold om at tiltaket blir godkjent 

etter plan- og bygningsloven. 

• Oppdal kommunestyre vedtar at det skal etableres toalettløsning tilknyttet dagsturhytta, 

men utenfor anskaffelsen til fylkeskommunen. Dette på grunn av høye kostnader ved 

fylkeskommunens opsjon. 

• Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede forslaget videre, og legger frem ny sak til 

kommunestyret som omhandler følgende: 

o Økonomiske konsekvenser for kommunen ved valgte plassering, inkludert etablering av 

adkomst, toalett og årlige driftsutgifter.

 o Nøyaktig plassering av hytte og adkomst.

 • Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå avtale med en frivillig organisasjon om drift 

og vedlikehold av dagsturhytta. 

• Oppdal kommunestyre gir tilslutning til at Trøndelag fylkeskommune gjennomfører 

anbud og anskaffelse av dagsturhytta på vegne av Oppdal kommune gjennom alternativ 2 i 

vedlagte tilslutningserklæring. Tilslutningserklæring underskrives av ordfører.

Pågående prosess. Valg av plassering og 

tilslutning til anskaffet er gjort og 

kommunisert ovenfor fylkeskommunen. 

Legges frem ny sak for kommunestyret når 

punktene i vedtaket er klar. 

Ikke fullført

Kommunestyret 19/12 Søknad om overtakelse av privat VA-anlegg i 

Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen

Tore Samskott 1.Oppdal kommune imøtekommer søknad fra Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen om 

kommunal overtakelse av private vann- og avløpsanlegg under forutsetning av at anlegget 

kan dokumentere en kvalitet i henhold til VA-norm datert 09.01.2007. 

Anlegget er delt opp i etapper og vi overtar 

de delene som tilfredsstiller våre krav. Første 

etappe er straks klar for overtakelse og andre 

etappe er i gang med oppgraderinger før 

overtakelse av Oppdal kommune.

Ikke fullført

Kommunestyret 19/12 Søknad om overtakelse av privat VA-anlegg i 

Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen

Tore Samskott 2.Eventuelle behov for oppgradering av VA-anlegget avklares nærmere i samarbeid med 

Oppdal kommune. 

Vi er inne i en prosess der anlegget deles opp 

i etapper og vi overtar de delene som 

tilfredsstiller våre krav. Første etappe er 

straks klar for overtakelse og andre etappe er 

vi i dialog om hva som må gjøres for at 

Oppdal kommune skal overta.

Ikke fullført

Kommunestyret 19/12 Søknad om overtakelse av privat VA-anlegg i 

Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen

Tore Samskott 3. Rådmannen gis fullmakt til å inngå avtale om overtakelse av de private VA-anleggene i 

Øvre Rønningslia og Oppdalstoppen på vegne av Oppdal kommune dersom anleggene 

tilfredsstiller VA-norm datert 09.01.2007. 

Vi har overtatt etappe 1 og 2. Oppgradering 

og overtagelse av etappe 3 pågår.

Ikke fullført

Kommunestyret 16/137 Søknad om kommunal overtakelse av 

Fagerhaug vassverk

Tore Samskott 1. Oppdal kommune imøtekommer søknad fra Fagerhaug vassverk om å overta vannverket 

med vannverkets forpliktelser om å levere vann til vannverkets abonnenter. 

Fagerhaug vannverk er tilskrevet og orientert 

om kommunestyrets vedtak. Vi har ikke fått 

noen tilbakemeldinger fra Fagerhaug 

vannverk etter kommunestyrets vedtak, men 

styreformann bekrefter at kommunal 

overtakelse av vannverket fortsatt er 

ønskelig. 

Ikke fullført
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Kommunestyret 16/137 Søknad om kommunal overtakelse av 

Fagerhaug vassverk

Tore Samskott 2. Det forutsettes at satser for årsgebyr blir i samsvar med gjeldende satser i Oppdal 

Sentrum Vannverk. Det kreves ikke tilknytningsgebyr for eksisterende abonnenter i 

vannverket. 

Fagerhaug vannverk er tilskrevet og orientert 

om kommunestyrets vedtak. Vi har ikke fått 

noen tilbakemeldinger fra Fagerhaug 

vannverk etter kommunestyrets vedtak, men 

styreformann bekrefter at kommunal 

overtakelse av vannverket fortsatt er 

ønskelig. 

Ikke fullført

Kommunestyret 16/137 Søknad om kommunal overtakelse av 

Fagerhaug vassverk

Tore Samskott 3. Det forutsettes at det inngås en avtale mellom Oppdal kommune og Fagerhaug vassverk 

om overtakelse og innlemmelse i Oppdal Sentrum Vannverk. Avtalen skal bl.a. ivareta 

overføring av rettigheter, innbetaling av eventuelt anleggsbidrag m.m. Framforhandlet 

avtale legges fram for kommunestyret for godkjenning. 

Vi skal på befaring på vannverket i høst. Det 

pågår arbeid med kartlegging av historiske 

avtaler.

Ikke fullført

Kommunestyret 18/95 Ventelister ved kulturskolen Inger Beate Måren 

Sundseth

Driftsutvalget minner også om at styret og kommunestyret skal vedta en rammeplan for 

kulturskolen og at det utarbeides retningslinjer for samarbeid mellom kulturskolen og 

grunnskolene/barnehagene.

Under arbeid jfr. Pkt. 3  i vedtak sak 18/45 Ikke fullført

Kommunestyret 19/41 Parkeringsordning for Oppdal sentrum Eirik Kvål Eventuell realisering av tidsbegrenset parkeringsordning for Oppdal sentrum tas opp til ny 

vurdering ved behandling av kommunens handlingsprogram 2020 - 2023 ved at; 

- Det søkes prioritert kr. 250.000,- inkl. mva. slik at rådmannen kan gjennomføre en 

forprosjektfase som avklarer omfanget og forhandle om avtaler med private grunneiere om 

en mulig parkeringsordning. 

- Framforhandlede avtaler mellom private grunneiere og Oppdal kommune vedrørende 

omfang og kostnadsfordeling m.m. legges fram for politisk behandling av kommunestyret 

før behandlingen av handlingsprogram 2021 - 2024.

KMT har vedtatt å bruke inntil 250.000 kr på 

dette. Anbudskonkurranse utlyst på Doffin i 

uke 17/2023.

Parkeringsfaglig rådgiver er engasjert. Det 

gjenstår å legge frem en politisk sak om 

arbeidet som er gjennomført. Dette vil bli 

gjort i løpet av høsten. 

Dialogmøte II ble gjennomført med 

grunneiere i sentrum 19.12.2024. De ble 

invitert til å komme med inspill. Politisk sak 

er planlagt framlagt i mars  2025.

Ikke fullført

Kommunestyret 20/70 Utarbeidelse av reguleringsplan - Oppdal 

miljøstasjon

Vidar Sundseth •Kommunestyret vedtar å utarbeide reguleringsplan for Oppdal miljøstasjon. Arkeologiske 

undersøkelser gjennomføres i 2020. Flomutredning ses i sammenheng med vedtak i 

planstrategien om å utføre flomanalyse også utenom sentrum, og avventer gjennomføring 

av dette. 

•Det bevilges kr. 160.000,- til oppstart av reguleringsplan.

•Midlene dekkes inn ved bruk av Oppdal kommunes kapitalfond, og investeringsbudsjettet 

for 2020 korrigeres tilsvarende.

•Kr. 300.000,- til gjenstående reguleringsplanarbeid søkes innarbeidet i 

handlingsprogrammet for 2021-24.

•11.05.2023 ble det lagt frem en sak for kommunestyret om status og forespørsel om økt 

bevilgning, hvor det ble vedtatt at kr. 300.000,- bevilges til gjenstående arbeid.

Det jobbes med å svare ut de siste 

innspillene som kom etter siste høring. Det 

planlegges med sluttbehandling 30.01.2025.

Ikke fullført
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Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Kommunestyret 20/93 284/58 - Etablering av 3x3 baner ved 

kunstgressbanen

Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at OIL hovedlaget kan etablere 3x3 baner som omsøkt. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå avtale om bruk av kommunal grunn. Det skal 

ikke betales leie av grunn. De premisser som fremgår av vurderingen pkt. 1, 2 og 3 skal 

legges til grunn i avtale mellom OIL hovedlaget og Oppdal kommune.

Følgende premisser legges til grunn:

1.OIL må legge frem en målsatt tegning der det går klart frem banenes plassering. Det må 

fremgå av målsatt tegning de krav skøye-/hockeygruppa stiller både i forhold til eventuell 

flytting av hockeybanen og behovene for grunnarbeid som følge av dette. Oppdal IL 

hovedlaget ved Brattbakk mener banedekket må opparbeides sammenhengende fra 

nordvest til sørøst. Da dette ikke samsvarer med Oppdal Il fotball sin søknad må endelig 

konklusjon fremgå av den målsatte tegning som kreves framlagt for kommunen som 

grunnlag for en avtale.

2.OIL hovedlaget skal stå som ansvarlig for at dekket blir installert ihht. enhver tid 

gjeldende krav/forskrift, samt avklare nødvendig tillatelse iht. plan- og bygningslovens 

bestemmelser.  Enhver tid gjeldende bestemmelser vedrørende forurensning skal også 

ivaretas av OIL. Det oppfattes at det er planer om å bruke et eldre kunstgressdekke. Det 

skal ikke installeres et gammelt dekke dersom dette ikke er godkjent.

3.OIL hovedlaget skal stå ansvarlig for tiltaket 3x3 baner og driften av denne herunder bære 

alle kostnader. OIL må bære alle kostnader med sanering av banene når dette er påkrevd.

4.OIL hovedlaget skal stå som ansvarlig for at dekket blir installert ihht. enhver tid 

gjeldende krav/forskrift, samt avklare nødvendig tillatelse iht. plan- og bygningslovens 

bestemmelser.  Enhver tid gjeldende bestemmelser vedrørende forurensning skal også 

ivaretas av OIL. Det oppfattes at det er planer om å bruke et eldre kunstgressdekke. Det 

skal ikke installeres et gammelt dekke dersom dette ikke er godkjent.

Det er mottat ny søknad fra Oppdal IL 

Hovedlaget i forbindelse med ny 

arealbruksplan vedtatt av K-styret den 

12.12.2024 i sak 24/152. Ny søknad 

behandles i Kommuenstyret 13.03.2025

Fullført

Kommunestyret 21/23 280/86 - Søknad om kjøp av tilleggstomt Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at Aunflata AS gis tilbud om kjøp av areal  (ca. 215m2) med 

betingelser om kostnad på kr 1154,- pr. m2, og at Oppdal kommune har tilgang til 

kommunal infrastruktur, og at vedlikeholdsansvaret for vegskråningen ned mot 

undergangen ivaretas av kjøper.  I tillegg må kjøper betale alle kostnader med selve 

eiendomstransaksjonen, herunder delingstillatelse og eventuell andre offentlige tillatelser. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å utarbeide og inngå nødvendig kjøpekontrakt med 

Aunflata AS. Kjøpekontrakten undertegnes av ordfører etter at Aunflata AS har signert.

Det tas forbehold om at nødvendig delingstillatelse blir gitt av Oppdal kommune, enhet 

plan og forvaltning.

Mangler egenerklæring om konsesjonsfrihet 

fra kjøper. Sluttføres innen februar 2025

Ikke fullført

Kommunestyret 21/27 Dovrebanen - gjerding og spørsmål om 

skjønnsbegjæring

Gro Aalbu 1.Oppdal kommune deltar i prosessen med krav om etterskjønn overfor Bane Nor, ref 

saksfremstillingen over.

2.Det bevilges inntil kr 75.000 eks mva for å dekke Oppdal kommune sin andel i prosessen. 

Beløpet finansieres slik:

Se egen tabell.

Budsjett 2021 korrigeres tilsvarende. 

3.Administrasjonene  i de fire kommunene og Utmarkskommunenes sammenslutning skal i 

samråd med Norges Bondelag vurdere når skjønnsbegjæring skal sendes.

Skjønnsbegjæring blir trolig ikke sendt. Bane 

Nor har i 2021-2023 utført gjerding i Oppdal 

og Rennebu, både ny og vedlikehold. 

Er usikker på status i de to siste kommuner. 

Dersom dette fullføres vil skjønnsbegjæring 

ikke bli sendt

Ikke fullført
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Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Kommunestyret 21/45 Utredning av mulighetsrommet for å sikre 

landbruks- og landskapskvalitetene i 

seterdalene våre

Gro Aalbu Kommunestyret ber kommunedirektøren ta med seg momentene og spørsmålene som 

løftes fram om å på lang sikt å sikre jordbruksressursene, naturen og landskapskvalitetene 

på et moderne landbruk og reindrift sine premisser i de utsatte seterdalene våre inn i 

arbeidet med kunnskapsgrunnlaget for samfunnsdelen i kommuneplanen.

Ikke fullført – ses i sammenheng med 

revidering av landbruksplan og 

kommuneplan

Ikke fullført

Kommunestyret 21/64 Utvikling av Oppdal distriktsmedisinske senter Hanna L. Westman 2.  Oppdal kommunestyre ønsker å utvikle et fullverdig distriktsmedisinsk senter (DMS) i 

Oppdal i dagens ODMS AS-lokaler i tråd med Handlingsplan 2021-2024, og videre deler av 

punktene i Kommunedirektørens tilrådning i sak PS 20/96 som ble trukket fra behandling i 

formannskapet 10.11.20 

a)  Det skal etableres et prosjekt for å utrede hvordan Oppdal Distriktsmedisinske senter 

(ODMS) skal bli et godt utviklet distriktsmedisinsk senter der følgende utfordringer er 

sentrale i prosjektet:  

• Pasientforløp   

• Tilgjengelighet   

• Brukertilfredshet  

• Fleksibilitet knyttet til å dekke behov for et større omland og fritidsbeboere  

b) Det skal:  

- Gjøres analyse av hvilke helsetjenester som gir innbyggere i Oppdal en gevinst jfr 

beskrevne mål for samlokalisering i et DMS.

- Avklares med Helse Midt-Norge RHF/StOlavs Hospital HF om hvordan rekruttering av 

avtalespesialister skal foregå og i hvilken grad Oppdal kommune kan bidra i dette arbeidet.

- Undersøkes hvilket mulighetsrom samarbeidsavtalen som er inngått mellom NTNU og 

Oppdal kommune 1.3.20 gir. 

Tiltaket ble overført til enhetsleder Helse og 

familie i januar 2024. Det er per i dag ikke 

igangsatt. Vedtaket må sees i sammenheng 

med kommunestyresak 23/205.

Ikke fullført

Kommunestyret 21/64 Utvikling av Oppdal distriktsmedisinske senter Thomas E Sandvik / Ola 

Andreas Stavne

2.Oppdal kommune skal i handlingsplanperioden øke kompetansen om CRDP (FN-

konvensjonen om rettigheter til personer med nedsatt funksjonsevne) i alle kommunale 

enheter, og innarbeide konvensjonen i kommuneplanens samfunnsdel.

CRDP-konvensjonen er innarbeidet i 

revideringen av kommuneplanens 

samfunnsdel.

E-læringskurset som Bufdir har utviklet blir 

formidlet til enhetene i første del av 2025.  

Ikke fullført

Kommunestyret 21/98 Flomanalyse for Drivavassdraget utenfor 

Oppdal sentrum og Gardåa

Marte Kleveland Dørum Kommunestyret tar flomrapport datert 26.02.2021, Flomanalyse Oppdal, fra Multiconsult 

Norge AS til etterretning.

Kommunestyret ber administrasjonen avholde et dialogmøte med NVE og eller 

fylkeskommunen med gjennomgang av flomanalysen og utarbeide en oversikt over de 

utsatte områdene som krever tiltak i Oppdal kommune i årene fremover.

Dialogmøte er ikke avholdt. Ikke fullført

Kommunestyret 22/102 Oppfølging av FNs bærekraftsmål Ola Andreas Stavne 1.Arbeidet med å sette konkrete mål og etablere system for rapportering og oppfølging av 

bærekraft i Oppdal kommune utsettes til kommuneplanens samfunnsdel er revidert.

I kommuneplanens samfunndsdel er 

satsningsområder og mål koblet til 

bærekraftsmålene. System for rapportering 

blir etablert i 2025 ved innføring av helhetlig 

system for virksomhetsstyring - Framsikt.

Ikke fullført
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Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Kommunestyret 22/116 Budsjett 2023 Møyfrid Fedje og Kristine 

Nilsen

13.

Sykefraværet ved helse- og omsorgsenhetene har over flere år vært bekymringsverdig 

høyt, og ledelsen ved både helsesenteret og hjemmetjenesten beskriver at de merker 

slitasje på de ansatte.

Enhetene har i tillegg store utfordringer med å skaffe vikarer ved fravær, og de har til dels 

store utgifter knyttet til overtid og bruk av bemanningsbyrå. Det signaliseres at 

grunnbemanningen ved både helsesenteret og flere avdelinger i hjemmetjenesten er lav. 

Som et ledd i å redusere behovet for vikarinnleie og bruk av overtid bør det vurderes å øke 

grunnbemanningen. Dette forutsettes løst innenfor enhetenes budsjettrammer.

Økning av grunnbemanning skjer ved politisk 

vedtak om økning av ressurser under 

behandling av budsjett 2024. 

Fullført

Kommunestyret 22/116 Budsjett 2023 Frøydis Lindstrøm 14.

Formannskapet ber om at det gjøres en helhetlig vurdering av behovet for heldøgns 

omsorgsplasser, inkludert behovet for en korttids-/rehabiliteringsavdeling og 

avlastningsplasser.

Tiltaket ses i sammenheng med utredning og 

beslutning knyttet til fremtidens sykehjem. 

Kartlegging vil starte tidligst høsten 2024.

Fullført

Kommunestyret 22/116 Budsjett 2023 Ane Hoel 18.

Bru fra Orkelsjøvegen, over Ålma til gangvei som ligger parallelt med gjerdet til skytebanen. 

Mye brukt av gående og syklende i turområdet Kåsen og Ålmdalen. Brua ble skadet på 

forsommeren og må istandsettes.

Byggfag ved Oppdal Videregående Skole, ved Torkel Kant har vist interesse for å gjøre 

jobben. Oppdal kommune går i dialog med partene.

Finansiering: Inntil 20 000 kr bevilges fra konto 14702484, støtte innenfor idrett og fritid.

Beløpet øremerkes i 2023. (Sum på konto pr dd. er 88 000 kr).

Brua er ferdig bygd i hall og dimensjonert ift. 

flomrapport. Vi er i dialog med firma som 

kan stå som ansvarlig søker.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/14 Kommuneplan for Oppdal kommune 2022 - 

2033. Igangsetting av planarbeid

Thomas E Sandvik Kommunestyret vedtar at arbeidet med revisjon av kommuneplanens samfunnsdel og 

kommuneplanens arealdel igangsettes i hht. plan- og bygningslovens §11-12.

Kommunestyret ber kommunedirektøren i hht. plan- og bygningslovens § 4-1 utarbeide 

felles forslag til planprogram for kommuneplanens samfunnsdel og arealdel. 

Forslag til planprogram behandles av formannskapet. Formannskapets forslag sendes på  

lovfestet høring legges ut til offentlig ettersyn i fbm. varsel om oppstart og kunngjøring.

Hovedaktivitetene i arbeidet som skal utføres i 2022 vil være

- Utarbeidelse og behandling av planprogram 

- Utarbeidelse og behandling av samfunnsdel 

- Oppstart utarbeidelse av arealdel

For plankontorets arbeid og politisk møtegodtgjørelse i fbm. med workshop m.v., fastsettes 

en økonomisk ramme på kr. 750 000,- i 2022. 

Utgiftene finansieres ved bruk av  generelt disposisjonsfond. Budsjettet for 2022 korrigeres 

slik:

Se egen tabell.

Kommunestyret ber kommunedirektøren innarbeide i budsjettet for 2023 finansiering av 

kommuneplanarbeidet med arealdelen som vil foregå tilsvarende i 2023, anslått til kr. 1 

700 000,-.

Kommuneplanens samfunnsdel er vedtatt av 

kommunestyret 14.03.2024. Arbeidet med 

Kommuneplanens arealdel pågår.

Fullført

Kommunestyret 22/15 Skisseprosjekt elevkantine Inger Beate Måren 

Sundseth

2.Deretter bes vi om at det sees på bruk- og funksjonsallokeringer i kulturhuset som kan gi 

begge parter merverdi.  Kommunedirektøren rapporterer tilbake til formannskapet om 

resultatet av arbeidet.

2. I og med at det pågår en prosess knyttet til 

organisering og omstilling er dette arbeidet 

inntil videre lagt på is fra kulturhusets side.

Ikke fullført
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Kommunestyret 22/43 Strategi for verdi-bevarende vedlikehold av 

kommunale bygninger

Anders Nordmo 2. Kommunestyret ber kommunedirektøren utarbeide egen Fagplanen for 

«Tilstandsanalyser og verdibevarende vedlikehold» og legges frem senere som 

orienteringssak til kommunestyret, som metode for gjennomføring av det langsiktige 

vedlikeholdsarbeidet.

2.Pågår Ikke fullført

Kommunestyret 22/43 Strategi for verdi-bevarende vedlikehold av 

kommunale bygninger

Anders Nordmo 3. Oppfølging av avdekket vedlikeholdsbehov konkretiseres i IK-bygg for hvert år i 

forbindelse med behandling av handlingsplan. Det utarbeides egne tiltaksplaner med 

bakgrunn i handlingsplanen vedtatte prioriteringer.

Gjennomføres ved budsjett- og 

økonomiplanarbeidet

Ikke fullført

Kommunestyret 22/43 Strategi for verdi-bevarende vedlikehold av 

kommunale bygninger

Anders Nordmo 4. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å orientere KF- Oppdal kulturhus om 

strategi for Verdibevarende eiendomsforvaltning og om hvilket potensialet som ligger i en 

slik strategi for kulturhuset.

4.Ikke gjennomført

Dette må også inkludere bygningene på 

Oppdalsmuseet. (Inge)

Ikke fullført

Kommunestyret 22/48 271/96 - Søknad om å få frafalle festekontrakt Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at Oppdal Turistutvikling AS sitt festeforhold for eiendommen gnr. 

271 bnr. 96 kan avvikles. Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre avviklingen av 

festeforholdet. Kostnader med selve avviklingen av Oppdal Turistutvikling AS sitt 

festeforhold forutsettes bekostet av Oppdal turistutvikling AS.

Selskapet Oppdal Turistutvikling AS er solgt 

til nye eiere. På grunn av endrede 

forutsetningen tas sikte på å behandle saken 

på nytt i Formannskap og Kommunestyret 

vinteren 2025

Ikke fullført

Kommunestyret 22/65 294/32, 71 - Utvikling/salg av kommunal 

eiendom

Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at del av eiendommene gnr. 294 bnr. 32 og gnr. 294 bnr. 71 som 

vist med rød skravur på vedlegg 1 til denne sak, skal selges til høystbydende ved bruk av 

eiendomsmegler. Eiendommene kan selges hver for seg eller samlet. Høyeste bud på 

eiendommene skal godkjennes av Oppdal Formannskap. 

Kostnader forbundet med eiendomstransaksjonen, eiendomsmegler, teknisk og juridisk 

bistand finansieres ved eiendomssalget. Kommunedirektør gis fullmakt til å engasjere 

eiendomsmegler til gjennomføring av salgsprosess.

Eiendommene ligger i markedet på Finn.no . 

Innkommet et bud som ble ansett for lavt. 

Eiendommene opprettholdes i markedet 

gjennom  2025.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/71 Handlingsplan 2023-2026 Elisabeth Hals e.

Formannskapet ber ordfører gå i dialog med rette aktører for å se på muligheter for at 

turistinformasjonen i Oppdal flyttes til Krux innovasjonssenter.

Igangsatt Ikke fullført

Kommunestyret 22/71 Handlingsplan 2023-2026 Thomas E Sandvik h. 

Kommunestyret oppfordrer kommunedirektøren til å prioritere gjennomføring av tiltak 

som er forbundet med sentrumsprosjektet i forbindelse med kommende 

budsjettbehandlinger.

Tiltak implementeres i kommuneplanens 

arealdel.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/71 Handlingsplan 2023-2026 Sjur Vammervold f. 

Tilrettelegge for fiske for personer med funksjonsnedsettelser gjerne i samarbeid med 

Oppdal Jæger og Fiskarlag. Kommunedirektøren starter planlegging av tiltaket og legger så 

frem en skisse for hvordan det kan utføres sammen med en kostnadsramme for tiltaket før 

neste års budsjett skal behandles.

Det er gjennomført befaring og utarbeidet 

forslag til skisse for hvordan det kan gjøres i 

samarbeid med OJFL. 

Ikke fullført

Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman b) Gjennomføre forprosjekt for utvidelse av bygningen i dagen ODMS. Avventes til helhetlig bruk av ODMS-bygget 

er avklart.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman d) Det fremmes forslag til NTNU om etablering av forskningsprosjekt knyttet til innovasjon i 

utvikling av helsetjeneste i distriktet. Det kan være flere aktuelle problemstillinger knyttet 

til:

-Barn og unges psykiske helse – redusert behov for innleggelser og transport.

-Sykepleierdrevet poliklinikk – flere avtalespesialister, færre innleggelser, mer bærekraftig 

med redusert transportbehov.

-Hvilke mereffekter gir samlokalisering av tjenester.

Tiltaket henger sammen med 

kommunestyresak 21/64.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman e) Oppdal kommune viderefører dialogen med Helse-Midt om utvikling av en 

sykepleierdrevet poliklinikk gjennom jevnlige møter.

Det har vært dialog og fellesmøter. Det er 

behov for videre dialog.  Fokus for 

kommunen har vært på samordning av 

kommunale tjenester.

Ikke fullført
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Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman f) Oppdal kommune undersøker med St. Olavs mulighet for en utvidelse av røntgentilbudet. Ikke fullført

Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman g) Oppdal kommune undersøker muligheten for lysbehandling tilknyttet Oppdal 

distriktsmedisinske senter.

Brukermedvirkning skal sikres gjennom hele den videre prosessen med utvikling av helse- 

og oppvekstsenteret, gjennom at råd for personer med funksjonsnedsettelser eller en 

annen gruppe sammensatt av brukerrepresentanter nedsettes som referansegruppe for 

arbeidet.

Vi har vært i dialog med Helse Midt. Det er 

foreløpig ikke etablert et tilbud.

Ikke fullført

Kommunestyret 22/77 Utredning -utvikling av et fullverdig 

distriktsmedisinsk senter i Oppdal

Hanna L. Westman Så snart arbeidsgruppa er godt i gang, og senest innen november 2022, skal det legges fram 

en framdriftsplan med tidsangivelser for de ulike deltiltakene for Hovedutvalg for helse og 

oppvekst. Utvalget skal deretter orienteres fortløpende om status for arbeidet.

Sak 22/77 sees i sammenheng med sak 

21/64 og 23/205.  Driftsutvalget ble orientert 

av 5.november-24

Ikke fullført

Kommunestyret 22/87 Organisering av skiløypearbeidet i Oppdal - 

resultat fra nedsatt arbeidsgruppe

Sjur Vammervold og Tore 

Kleffelgård

Ny løypeorganisering gjelder fra 1. september 2022. Kommunestyret ber 

kommunedirektøren gjennomføre en evaluering av organiseringen, sett fra kommunenes 

ståsted, etter to driftsår. Evalueringen legges frem for kommunestyret.

Sak under utarbeidelse legges frem i løpet av 

første kvartal 2025. 

Ikke fullført

Kommunestyret 23/102 Kjøp av møbler til Innvandrertjenestens lokaler Torhild Sesaker Rogstad Det bevilges 700.000,- inkl mva til innkjøp av møbler og inventar i 1. etasjen i «Nyvold-

bygget» Inge Krokanns veg 14. Beløpet finansieres ved bruk av flyktningefondet. Følgende 

budsjettregulering gjennomføres:

02001.555.242.5551 - Inventar - kr 560 000

04291.555.242.5551 - Mva - Kr 140 000

07291.555.841.5551 - Mva-kompensasjon - kr -140 000

19410.980.880 - Bruk av flyktningfondet - kr -560 000

15701.980.880 - Overf til investerinsregnskap - kr 560 000

09709.555.880.551 - Overf fra fridt flyktn.fondet - kr - 560 000

Innvandrertjenesten oppfordres til i størst mulig grad å tenke gjenbruk ved innkjøp av 

møbler og inventar.

Delvis fullført. Ikke fullført

Kommunestyret 23/116 Forvaltningsplan for statlig sikrede 

friluftsområder i Oppdal kommune 2023-2033.

Sjur Vammervold Oppdal kommunestyre vedtar vedlagte forvaltningsplan for statlig sikrede friluftsområder i 

Oppdal kommune 2023 – 2033. Kommunedirektøren bes gå i dialog med øvrige grunneiere 

på Rauøra for å sondere mulighetene for å sikre et større område.

Ikke fullført. Grunneiere må kontaktes. Ikke fullført

Kommunestyret 23/120 Dagsturhytter i Trøndelag Sjur Vammervold Oppdal kommune takker ja og ønsker å være en av Trøndelags 10 kommuner som kan 

delta i piloten «Dagsturhytta Trøndelag», hytter som er lett tilgjengelige turmål og sosiale 

møteplasser. Premisser for deltakelse i prosjektet: 1. Kommunen tilbys en dagsturhytte 

med verdi 1,5 mill. kroner, ferdig montert 2. Hytta finansieres med spillemidler, 

fylkeskommunale midler, midler fra ekstern aktør, momsrefusjon/kommunale midler 3. 

Kommunen må stille med klargjort hyttetomt på rett plass 4. Kommunen skal være eier og 

søker om tilskudd 5. Kommunen må inngå en samarbeidsavtale med en frivillig 

organisasjon, som fortrinnsvis skal ha roller i forbindelse med drift og vedlikehold Hvor 

hytten skal ligge, klargjøring av hyttetomt, valg av frivillig organisasjon og samarbeidsavtale 

med denne, utredes og klargjøres i samarbeid med relevante aktører, når det er klart om 

Oppdal kommune blir valgt som pilot. Dagsturhytta skal være tilgjengelig for alle, også med 

f.eks. rullestol eller barnevogn. Dersom tidsmessig mulig skal det sikres bred medvirkning 

fra innbyggerne ved valg av plassering av dagsturhytta.

Pågående prosess. Valg av plassering er gjort 

og kommunisert ovenfor fylkeskommunen. 

Ikke fullført
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Kommunestyret 23/20 Revidering av sikringsstrategien for salg av 

kraft

Richard Sandnes Prissikringsstrategien endres slik at kommunes faste kraftmengde fra Drivarettigheten (31 

GWh) ikke skal prissikres. Dette gjøres gjeldene fra vedtaksdato. Kommunedirektøren bes 

gjennomføre en gjennomgang av dagens avtale med TrønderEnergi Kraft med bistand fra 

kompetent rådgiver hvor hovedspørsmålet er om gjeldende avtale med TrønderEnergi 

Kraft bør sies opp eller revideres. Resultatet fra gjennomgangen fremlegges 

kommunestyret.

Gjennomgang fra kompetent rådgiver 

mottat. Det planleggees å orientere politisk 

nivå januar 2025.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Elin Johanne Dolmseth 3) Det tas opp følgende lån i 2024: Startlån til videre utlån: Låneramme: 10.000.000 

Avdragstid: 40 år Avdragsform: Annuitet Finansiering av investeringer: Låneramme: 

105.196.000 Avdragstid: 26 år Avdragsform: Serie 

Fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Elin Johanne Dolmseth 4) Kommunestyret viser til eiendomsskattelovens §§ 2 og 3, og skriver ut eiendomsskatt i 

2024 på faste eiendommer i hele Oppdal kommune. Dette med unntak for de 

verneområder etter forvaltningsplanen for Dovrefjell og Trollheimen som med hjemmel i § 

7d ble fritatt i k-sak 07/64. Den generelle skattesatsen skal være 7 promille. For boliger og 

fritidsboliger kan eiendomsskatten likevel ikke være mer enn 4 promille, jf. 

eiendomsskattelovens § 11. Skattesatsen differensieres med hjemmel i § 12 på følgende 

måte:   • Med hjemmel i eiendomsskattelovens § 12 bokstav a settes skattesatsen for 

bebygde boligeiendommer, bebygde fritidseiendommer og boligdelen av gardsbruk til 3,65 

promille.   • Bygninger av historisk verdi, - nærmere definert til bygninger som er fredet i 

medhold av kulturminneloven (jf. § 7 bokstav b).    • Boliger som blir brukt til helårsbolig de 

3 første årene etter oppføring (jf. § 7 bokstav c). Kommunestyret fastsetter 2 

betalingsterminer for eiendomsskatt i 2024. Halvparten av utskrevet skatt skal betales hver 

termin.

Fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Møyfrid Fedje og Kristine 

Nilsen

• En økning i grunnbemanning på Helsesenteret og hjemmetjeneste kan redusere 

sykefraværet, bidra til at vi større grad rekrutterer og beholder kompetanse, gi større 

stillinger for personer i deltidsstillinger, og bedre kvalitet på tjenestene for brukere og 

pårørende. Ved å øke grunnbemanningen vil enhetene også kunne ta imot flere personer i 

opplæring. Det bør tilstrebes at man ved økning av grunnbemanning først tilbyr de med 

lavere stillingsprosenter en økning. 

Skjer i løpet av 2024. Ikke fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Frøydis Lindstrøm Styrking av demensomsorgen.  1. Kommunestyret ber kommunedirektøren om å legge til 

rette for en snarlig utvidelse av dagtilbudet for personer med demens i Engveien til også å 

omfatte 2 ettermiddager pr uke.  2. Kommunestyret ber om en utredning av et nytt og økt 

døgnbasert avlastningstilbud for pårørende til hjemmeboende personer med demens, men 

lagt utenfor dagens sykehjemsavdeling. En egnet plassering av et slikt tilbud vil være i nær 

tilknytning til Engveien. En slik plassering vil både være en praktisk løsning for de ansatte, 

samt gi personene med demens en trygghet da de er kjent med omgivelsene gjennom 

dagtilbudet. Utredningen bes lagt fram for kommunestyret i forbindelse med behandlingen 

av økonomiplan for perioden 2025 – 2028. 

Tiltaket blir videreført i 2025 jfr 

budsjettvedtak

Fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Ola Andreas Stavne Vi lever i et samfunn med høyt tempo på avgjørelser som påvirker enkeltinnbyggernes 

hverdag. Tilbakemeldinger spesielt i plan- og byggesaker kan tyde på at vi ikke greier å nå 

alle de som blir påvirket eller ønsker å medvirke. Kommunedirektøren bes se på hvordan 

dagens rutiner kan forbedres. Dette er viktig for å sikre den enkelte innbyggers rett til å 

medvirke og kvalitetssikre beslutningsgrunnlaget i mange viktige saker. 

Nye nettsider og ny skjemaløsning blir lansert 

i januar 2025. Det blir lagt vekt på å forenkle 

innbyggernes rett til medvirkning og 

mulighet til å engasjere seg. Samtidig blir det 

gjort enklere å komme med innspill til f.eks. 

reguleringsplaner fra arealplaner.no.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Ane Hoel 10) Sentralskoleanlegget - "Auna aktivitetspark" Kommunestyret ser positivt på planene 

som er laget for sentralskoleanlegget Auna Aktivitetspark. Oppdal kommune 

v/kommunedirektør oppretter kontakt med partene som står bak helhetsplanen for 

sentralskoleanlegget for å avklare videre fremdrift, samt kostnadsoverslag og prioritering 

av aktuelle tiltak i prosjektet.

 Fullført
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Kommunestyret 23/205 Budsjett 2024 Hanna L. Westman Det vises til post 6844 i investeringsbudsjettet, Utvikling av Distriktshelsesenter i ODMS. 

Det forutsettes at det utarbeides en behovsutredning og konkret plan med drift og 

investeringsbudsjett som legges fram for politisk behandling før tiltaket kan iverksettes.

Arbeidet er ikke igangsatt og vil ta tid å få 

gjennomført. 

Ikke fullført

Kommunestyret 23/206 283/118 og 284/1 - Detaljreguleringsplan for 

Bjørkmoen 5 - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 Detaljreguleringsplan 

for Bjørkmoen 5, med plankart datert 20.06.2023 og bestemmelser datert 21.06.2023.

Stadfestet av Statsforvalter Fullført

Kommunestyret 23/209 280/7 - Søknad om kjøp av tomteareal Dag H. Gorseth Kommunestyret godkjenner søknad om utløsning av kjøpsopsjon og salg av grunn iht. 

avtale av 06.11.2023 mellom Oppdal kommune og Oppdal Hotellinvest AS, jfr. vedlegg 1. 

Avtalen undertegnes av ordfører. Investeringsbudsjettet for 2023 korrigeres slik: 

06705.665.325.8267 - Salg av næringsareal sentrum -2.124.000 05401.940.880 - Avsetning 

til generelt kapitalfond 2.124.000

Eiendommen overføres ny eier i 2024. Fullført

Kommunestyret 23/21 20/3 - Utvikling av kommunale boligtomter i 

Oppdal sentrum

Dag H. Gorseth 3. Kommunestyret ber kommunedirektøren i medhold av kapittel 12 i Plan- og 

bygningsloven igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for Nordmjørønningen 

boligområde. Kommunestyret vedtar at kr 450.000,- i budsjettet for 2023 til utarbeidelse av 

detaljreguleringsplan Gorsetmoen, omprioriteres for å gjennomføre detaljreguleringsplan 

forboligområdet ved Nordmjørønningen. Følgende budsjettkorrigering gjøres: 

02705.661.325.8214 Prosjektering nytt industriområde Gorsetmoen -450.000 

02705.660.315.8137 Prosjektering boligområde Nordmjørønningen 450.000

Reguleringsplanarbeid pågår og utkast klart 

for innsending til første gangs behandling 

innen mars 2025

Ikke fullført

Kommunestyret 23/22 302/3 - Søknad om offentlig vann- og 

avløpsanlegg - Grønn Hytteglede AS

Dag H. Gorseth VA anlegget Halsetløkka – Rønningen estimert kostnad kr 9.100.000,- eks. mva., søkes 

innarbeidet i økonomiplan 2024 – 2027 med gjennomføring i budsjettet for 2024. 

VA anlegget utføres i sin helhet av Oppdal kommune. Ved innarbeidelse av prosjektet i 

økonomiplan 2024-2027, skal prosjektet finansieres ved kommunalt låneopptak som 

belastes selvkostområde 614 (vann) og 617 (avløp) med 50% på hver. Kostnaden, med 

fradrag for frivillig anleggsbidrag, tas inn i gebyrgrunnlaget for kommunens abonnenter. 

Kommunens etablering av VA anlegg fra Halsetløkka - Rønningen forutsetter at det inngås 

enighet mellom Oppdal kommune og Grønn Hytteglede AS om en avtale om frivillig 

anleggsbidrag kr 2.400.000,-. Etablering av VA anlegget betinger at nødvendig erverv av 

ledningsrettigheter på strekningen kan gjennomføres i minnelighet innenfor 

kostnadsrammen.

Det forutsettes at det gis fri grunn til ledninger over eiendom som omfattes av Grønn 

Hytteglede AS sitt utviklingsområde. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fremforhandle og inngå avtale om frivillig 

anleggsbidrag iht. avtale om anleggsbidrag slik den følger som vedlegg 1 til denne sak. 

Anleggsbidraget innbetales Oppdal kommune i sin helhet en måned etter ferdigstillelse av 

kommunen sin kontrakt med entreprenør som skal bygge VA anlegget.

Mottat brev fra Grønn Hytteglede AS der de 

ber om utredning av konsekvenser og 

prosjektet utsettes. Ny politisk behandling av 

avtale om anleggsbidrag. Prosjektering av VA 

trase er under utarbeidelse. Grunnerverv 

ledningsavtaler (rettigheter til å legge 

ledninger)er  igangsatt.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/36 32/2 - reguleringsplan Oppdal miljøstasjon - 

Status og forespørsel om økt bevilgning

Vidar Sundseth Kommunestyret vedtar at resterende utredninger gjennomføres, slik at reguleringsplanen 

for Oppdal miljøstasjon kan fullføres. Det bevilges kr. 300.000,- eks. mva. til gjenstående 

arbeider med reguleringsplanen for Oppdal miljøstasjon. Bevilgningen dekkes inn ved bruk 

av investeringsfondet. Investeringsbudsjettet korrigeres slik: 02701.665.325.8281 - 

Konsulenter / rådgivere - kr. 300.000 09410.940.880 - Bruk av generelt investeringsfond - -

kr. 300.000

Det jobbes med å svare ut de siste 

innspillene som kom etter siste høring. Det 

planlegges med sluttbehandling 30.01.2025.

Ikke fullført
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Kommunestyret 23/77 Pilotprosjekt - besøksstrategi Oppdal. Søknad 

om kommunal tilskudd

Morten Johan Johanssen Kommunestyret imøtekommer søknad fra Oppdal Næringsforening v/Visit Oppdal AS 

datert 24.05.2023 med inntil kr. 225 000,- i kommunalt tilskudd. Tilskuddet utbetales til 

Visit Oppdal AS når sluttrapport og regnskap for prosjektet foreligger innen utgangen av 

2023. Tilskuddet finansieres ved bruk av Næringsfondet. Følgende budsjettkorrigering 

gjennomføres: 14701.171.325 Tilskudd til private 225.000 19504.171.325 Bruk av 

næringsfond -225.000

Fullført

Kommunestyret 23/81 Økonomiplan 2024 - 2027 Inger Beate Måren 

Sundseth

Kommunestyret mener at mattilbudet i den midlertidige skolekantina ved ungdomsskolen 

ikke er godt nok. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog med ungdomsskolen 

(arbeidslivsfag ved ungdomsskolen), og lokalt næringsliv for å se på muligheten for å 

forbedre mattilbudet i ungdomsskolekantinen innenfor ungdomsskolens økonomiske 

ramme.

Det er opprettet dialog med ungdomsskolen 

om saken.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/81 Økonomiplan 2024 - 2027 Thomas E Sandvik Kommunedirektøren bes snarlig gå i gang med å finne egnede Nærings-arealer i Oppdal 

kommune og legge frem en sak med plan for arealene og hvilke investeringer som må 

gjøres fra kommunens side 

Tiltaket implementeres i arbeidet med 

kommuneplanens arealdel.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/81 Økonomiplan 2024 - 2027 Inger Beate Måren 

Sundseth

Tilgangen på alternative læringsarenaer i skolen: Skolen vår signaliserer økende 

utfordringer i skolehverdagen med adferdsproblemer, ufrivillig fravær, psykiske 

problemstillinger , mestringsproblemer og utenforskap. Skolehverdagen blir stadig mer 

krevende for enkeltelever. Bruken av og tilgangen på alternative læringsarenaer er en viktig 

del av løsningsrommet for disse elevene. «Inn på tunet» er en slik alternativ læringsarena 

med god effekt. Kommunedirektøren bes gå i dialog med landbruket og næringslivet med 

mål om å utvide og gjøre tilbudet om alternative læringsarenaer større og mer allsidig. Det 

er viktig at lærerne og annet personell som kjenner utfordringsbildet godt inkluderes i 

prosessen.

Saken tas opp på rektormøte før dialog med 

landbruket og næringslivet.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/81 Økonomiplan 2024 - 2027 Ola Andreas Stavne Folkehelsetiltak: Oppdal bør være i forkant både når det kommer til fysisk og psykisk helse. 

Vi er i en unik posisjon med tette bånd til NTNU som universitetskommune og bør nå 

strekke oss etter å bli en pilotkommune for et forebyggende og bredt folkehelseprosjekt. 

Da kan vi sette oss i førersetet og benytte oss av tidlig-fase resultater til å lage et 

pilotprosjekt som vil gi ringvirkninger på arbeidsliv (stå lenger i arbeid, redusere sykefravær 

etc), bedre forebyggende helse for eldre (også rundt utenforskap) og ikke minst 

forebygging for yngre generasjoner som vil bli en fremtidig belastning i helsevesenet. 

Kommunedirektøren bes om å spille inn dette som et pilotprosjekt innenfor 

universitetsavtalen.

I 2023 fikk Oppdal som universitetskommune 

økonomisk støtte fra NTNU til forprosjekt 

distriktshelsesenter og dagsseminar med 

Trondheim kommune og NTNU om hvordan 

folkevalgte, forvaltning og forskning kan 

samarbeide for bedre folkehelse. Seminaret 

ble gjennomført 10.1.2024 og løftet flere 

aktuelle problemstillinger som er aktuelle for 

et fullskala pilotprosjekt om forebyggende 

folkehelsearbeid i kommunen.  

Fullført

Kommunestyret 23/81 Økonomiplan 2024 - 2027 Ola Andreas Stavne Digitalt inkluderende samfunn: Mange personer, spesielt eldre, har ikke den nødvendige 

digitale kompetansen som trengs for blant annet å kunne bruke nødvendige digitale 

selvbetjeningsløsninger og offentlige tjenester. Digitalt utenforskap medfører større risiko 

for sosial isolasjon og ensomhet. Dette er beskrevet som en av de største 

folkehelseutfordringene i Oppdal. Kommunedirektøren bes derfor, i samarbeid med 

aktuelle organisasjoner, om å vurdere et prosjekt for å fremme digital inkludering, med mål 

om å skape arenaer for læring og mestring på digitale plattformer.

Oppdal kommune har dialog med 

frivilligsentralen, biblioteket, NAV og 

Rennebu kommune for å opprette og 

videreutvikle et lavterskel veiledningstilbud 

innen grunnleggende digital kompetanse til 

innbyggerne.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/85 Veien videre i sentrumsprosjektet Sjur Vammervold/ Marte 

Kleveland Dørum/ Eirik 

Kvål/ Dag Hopland Gorseth

1. Kommunestyret imøteser forslag til retningslinjer for salg og aktivitet i Oppdal sentrum 

innen 1.10.23, og resultatet av gjennomført forprosjekt for parkeringsordning i Oppdal 

sentrum snarest. Jfr. Vedtak i KMT sak 23/7, 3. mars vedrørende parkeringsordning, 

parkeringshus og trivelig torg spesielt med tanke på å legge til rette for større 

arrangementer i sentrum. På generelt grunnlag bør en ordning med frikjøp av 

parkeringsplasser (i for eksempel parkeringshus) for å tilrettelegge for fortetting og 

utvikling av tomter i sentrum vurderes. 

Retningslinjer for salg og aktivitet er vedtatt i 

kommunestyret. Parkeringsordning vil bli lagt 

frem for kommuestyret i løpet av første 

kvartal 2025. 

Ikke fullført
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Kommunestyret 23/85 Veien videre i sentrumsprosjektet Sjur Vammervold/ Marte 

Kleveland Dørum/ Eirik 

Kvål/ Dag Hopland Gorseth

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren avklare de privatrettslige forholdene med 

tanke på innføring av enveiskjøring/eventuelt sperring av sentrumsgata og legge fram 

resultatene av arbeidet innen 1.10.23. Arbeidet omfatter strekningen lekeplassen – Circle K, 

samt «Husasmuget». Arealet foran Furulytorget skal fortsatt være avsatt til myke 

trafikanter, jamfør vedtak i k-sak 16/30, og torghandel. Kommunedirektøren sørger for 

sperringer for å ivareta arealene avsatt til myke trafikanter og torghandel. 

Ikke fullført. Det må gjøres en juridisk 

vurdering av avtaleforholdene i gata. Arealet 

foran Furulytorget er i ettertid vedtatt brukt 

til parkering. Sperringene ble fjernet dagen 

etter kommunestyrevedtaket.

Ikke fullført

Kommunestyret 23/85 Veien videre i sentrumsprosjektet Sjur Vammervold/ Marte 

Kleveland Dørum/ Eirik 

Kvål/ Dag Hopland Gorseth

4. Kommunestyret ber ordføreren og kommunedirektøren om å fortsette arbeidet opp mot 

BaneNOR for å komme videre i arbeidet med kryssing av jernbanen og videre mot Kåsen. 

Arbeidet må gjøres i samarbeid med relevante aktører. 

Ikke fullført. Avholdt befaring og møte med 

Bane NOR. Pågående prosess. 

Ikke fullført

Kommunestyret 23/85 Veien videre i sentrumsprosjektet Sjur Vammervold 6. Gjeldende arealbruksplan for sentralskoleområdet, datert 24.05.2017, revideres. Fau ved 

Aune Barneskole, Oppdal Idrettslag og Oppdal Idrettsråd involveres i arbeidet. Kunnskap 

fremkommet i sentrumsprosjektet og mulighetsstudie benyttes som kunnskapsgrunnlag i 

øvrig kommunal planlegging og saksbehandling. Saker som berører 

sentrum/sentrumsprosjektet, især saker med egen tidsfrist, legges fram for KMT for videre 

behandling og oversendelse til kommunestyret.

Fullført

Kommunestyret 23/96 Fastsetting av nye eiendomsskattetakster Eirin Wolden Det gjennomføres ny allmenn taksering i 2024 for å fastsette nye takster som skal danne 

grunnlag for utskriving av eiendomsskatt i Oppdal kommune fra og med 2025. Planlegging 

av takseringsprosjektet starter høsten 2023 og alle eiendommene befares og takseres i 

løpet av 2024. Kostnader med gjennomføring av kommunal taksering (anslått til ca. 5 

millioner kroner i 2024 og til ca. kr. 500.000 i 2025) finansieres ved bruk av 

disposisjonsfond. Beløpene innarbeides i budsjettet for 2024 og 2025. Kommunedirektøren 

får fullmakt til å gjennomføre rekruttering av prosjektleder høsten 2023. 

Arbeidet pågår. Ikke fullført

Kommunestyret 24/110 Nytt høydebasseng og pumpestasjon Driva - 

finansiering

Tore Samskott Prosjekt 6169 gjennomføres som planlagt.

Investeringsbudsjettet for 2024 korrigeres:

Konto - - Beløp i kr.

02305.614.345.6168 - Høydebasseng og pumpestasjon Driva - 3.600.000

09101.910.870 - Bruk av lånemidler - -3.600.000

Arbeid pågår. Det er straks klart for signering 

av kontrakt med entreprenør.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/111 Legevaktsamarbeid med andre kommuner Hanna L. Westman Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å forhandle fram avtale om 

legevaktsamarbeid med andre kommuner. En endelig avtale godkjennes av 

Kommunestyret.

En av de to legehjemlene vedtatt i kommunestyret 22.06.23 sak 72/2023 kan 

omdisponeres til ny organisering av legevakt med hybrid nordsjøturnus. Dersom det ikke 

lykkes å inngå legevaktsamarbeid med annen kommune, skal det opprettes fastlegehjemler 

i tråd med tidligere vedtak. 

Søknad om samarbeid med LIO (legevakten i 

Orkdalsregionen) blir behandlet i september 

av Helseledernettverket i Trøndelag Sørvest 

som består av helselederne i de åtte 

kommunene i regionen (Oppdal kommune er 

ikke medlem). Avventer beslutning og svar 

fra helseledernettverket i Trøndelag Sørvest, 

det er forventet at det foreligger i løpet av 

januar-25. 

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/119 Konseptutredning av fremtidens sykehjem i 

Oppdal

Thomas Elier Sandvik Kommunestyret vedtar å legge konsept 1 som grunnlag for utredning og videre arbeid med 

framtidens innretning av kommunens omsorgstjeneste. Konseptutredning fra PWC inngår i 

dette grunnlaget. Kommunestyret mener det er viktig at alle innbyggere får gode 

muligheter til å komme med innspill i det videre arbeidet. Driftsutvalget oppdateres jevnlig 

om framgangen i utredningen. Kommunedirektøren bes å utrede en tidsplan for det som 

skal bygges av omsorgsboliger og heldøgns omsorgsplasser innen utgangen av 2025. Det 

bes om en konkret delmålsbeskrivelse for de første fem år i forkant av behandlingen av 

økonomiplan for 2026-2029. Kommunestyret ber i tillegg om at det sees på gjenbruk av 

eksisterende bygninger og opp imot behovet for ulike pasientsammensetninger i våre 

institusjoner. Kommunedirektøren bes starte arbeidet med fremtidig organisering av helse- 

og omsorgstjenester når retningen for kommunen er vedtatt.

Det blir fremmet sak om innretning av 

kommunens omsorgstjeneste til 

formannskapet og kommunestyret i 

februar/mars 2025.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/120 Drivdalen landskapsvernområde - forslag om 

utvidelse.

Ane Hoel Oppdal kommunestyre gir ikke lokal aksept til å starte en prosess med utviding av 

Drivdalen landskapsvernområde. Dette begrunnes med at flertallet av grunneiere innen det 

foreslåtte utvidelsesområdet på 16 km2 er imot, og at kulturlandskapsverdiene i området 

ivaretas godt i dag. Kommunestyret vurderer at også statens grunn avslås fordi det ikke gir 

sammenhengende områder og vil bli et lappeteppe forvaltningsmessig.

Fullført

Kommunestyret 24/121 Knutshø landskapsvernområde - forslag om 

utvidelse.

Ane Hoel Oppdal kommunestyre gir ikke lokal aksept til å starte en prosess med utviding av Knutshø 

landskapsvernområde. Dette begrunnes med at flertallet av grunneiere innen det foreslåtte 

utvidelsesområdet på 23,7 km2 er imot, og kulturlandskapsverdiene i området ivaretas 

godt. Dagens forvaltning via Vinstradalen-Loe utmarkslag og beitelaga fungerer godt, det er 

utarbeidet lokale skjøtselsplaner innen utmarkslaget som følges både når det gjelder 

bygninger og kulturlandskap for øvrig.

Fullført

Kommunestyret 24/122 Trollheimen landskapsvernområde - forslag om 

utvidelse og endring av verneform.

Gro Aalbu Oppdal kommunestyre gir ikke lokal aksept til å starte en prosess med utviding av 

Trollheimen 

landskapsvernområde. Dette begrunnes med at flertallet av grunneiere innen de tre 

foreslåtte 

utvidelsesområdene er imot, samt at natur- og kulturlandskapsverdiene i området ivaretas 

godt i 

dag. 

Oppdal kommunestyre gir ikke lokal aksept til å endre verneformål fra 

landskapsvernområde til 

nasjonalpark. Begrunnet i at 61 av 96 grunneiere som i dag eier grunn i verneområdet er 

imot. 

Området som i dag er vernet som landskapsvernområde er et landskap i bruk til aktiv 

sætring, som 

beiteland for Trollheimen sijte og 4 beitelag sau og storfe, det er i tillegg sterkt påvirket av 

kraftutbygging.

Fullført

Kommunestyret 24/123 282/25 og 282/85 - Endring av 

Områdereguleringsplan for Oppdal sentrum - 

BS6

Marte Kleveland Dørum Kommunestyret vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-14 andre ledd følgende 

endring av Områdereguleringsplan for Oppdal sentrum: I bestemmelsene pkt 6.1 andre 

ledd tilføyes følgende: Utkragede bygningsdeler/utspring som ikke krager ut mer enn 1,0 

meter fra fasadeliv inngår ikke i beregningen.    (se tabell i vedtaket)        

Gjennomgang av løsninger langs Inge 

Krokanns veg gjenstår.

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/123 282/25 og 282/85 - Endring av 

Områdereguleringsplan for Oppdal sentrum - 

BS6

Marte Kleveland Dørum Plankart endres i tråd med vedlagt kart, med følgende endring: Byggegrense mot Inge 

Krokanns veg 

trekkes 3,5 meter inn fra Coop sitt forslag til regulert vegkant. 

Kommunestyret ber kommunedirektøren ivareta en evt. innregulering av fortau langs 

østsiden av 

Inge Krokanns veg ved byggesaksbehandlingen for BS6.

Kommunestyret vedtar i tillegg følgende:

Før asfaltering av Inge Krokanns veg sommeren 2025, skal Trafikksikkerhetsgruppa foreta 

en helhetlig gjennomgang av plassering av fotgjengeroverganger langs vegen. Forslag til 

plassering 

skal oversendes lokale myndigheter og aktuelle brukergrupper, eksempelvis synshemmede, 

før beslutning tas.

Gjennomgang av løsninger langs Inge 

Krokanns veg gjenstår.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/124 280/98 - Detaljreguleringsplan for Aunevegen 

57 - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 detaljreguleringsplan 

for Aunevegen 57 med følgende endringer: I bestemmelsene: • Bestemmelsene bygges 

opp med bokstaver i stedet for kulepunkt • Ny bestemmelse 2 kulepunkt 6 (2.f) får 

følgende ordlyd: «Bygge- og anleggsarbeider kan bare foregå mellom kl. 07:00 – 19:00 …..» 

• Bestemmelser om støy samles i de enkelte kapitler • Bestemmelse 3.1 kulepunkt 16 

(3.1.p) endres til «Støygrenseverdier i retningslinje T1442:2021, tabell 2 …….» • Ny 

fellesbestemmelse: «Medfølgende byggesøknad for støyskjerm og for boliger, skal det 

være med en faglig vurdering som viser at kravene i T-1442 overholdes med grunnlag i 

Støyutredning datert 30. november 2018 fra Multiconsult. Kan det ikke vises at støykravene 

overholdes med en slik vurdering skal det medfølge en ny støyutredning.» • Bestemmelse 

3.1 kulepunkt 4 (3.1.d) endres slik at mønehøyde blir maks 8,0 meter • Mønehøyde skal 

ikke overstige kotehøyde 574 m.o.h. på B1 og 572 m.o.h. på B2 og B3 I plankart: • 

Byggegrense langs tomt B1 mot eiendom 280/135 tas ut, som vist på vedlagt plankart I ROS-

analysen: • Det inntas nytt pkt. 5.8 om solcelleanlegg, jf. vedlagt ROS-analyse

Fullført

Kommunestyret 24/125 Fastsettelse av Forskrift om hundehold i 

Oppdal kommune

Else Morken Forslag som bes sendt på høring: I forskrift om hundehold for Oppdal kommune §3 pkt 2 

endres perioden til fra 21.august til 30.september. Det tas med i vedtaket at forskriften skal 

evalueres etter 3 år.

Fullført

Kommunestyret 24/126 Eldrerådet - valg av nytt medlem valgperioden 

2023-2027

Ida Midttun Mjøen Ola Setrom velges som fast medlem av Eldrerådet for valgperioden 2023-2027. Fullført

Kommunestyret 24/127 Forliksråd - valg av medlemmer, 

varamedlemmer og møtefullmektiger 2025- 

2028

Ida Midttun Mjøen Med hjemmel i domsstolloven § 28 velger kommunestyret følgende som medlemmer, 

varamedlemmer og møtefullmektige i Forliksrådet for valgperioden 2025-2028: Medlem: • 

Ellinor Larsdotter Svisdal • Joar Grønset • Terese Guldberg Norheim Varamedlem: • Leif 

Johan Laugen • Heidi Steen • Ivar Bakk Møtefullmektige: • Trond Mesloe • Målfrid Øye • 

Turid Mellemsæter Dørrum Som leder(formann) i Forliksrådet 2025-2028 velges Ellinor 

Larsdotter Svisdal.

Fullført
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Kommunestyret 24/128 Søknad om alminnelig skjenkebevilling i 

Samvirklaget Cafè

Frøydis Lindstrøm Søknad fra Samvirklaget Cafè om utvidelse av skjenketidene for alkohol i gruppe 1 og 2 

innvilges. • Med hjemmel i alkoholloven §§ 1-7, 1-7a og Rusmiddelpolitisk handlingsplan 

for Oppdal kommune 2020-2024 innvilges søknaden fra Coop Oppdal SA om utvidelse av 

sin skjenkebevilling for alkohol i gruppe 1 og 2 i Samvirklaget Cafè. • Skjenketidene for 

alkohol i gruppe 1 og 2 settes til mellom kl. 09.00 og 23.00 mandag til lørdag og mellom 

kl.12.00 og 23.00 på søn- og helligdag. Skjenketiden for alkohol i gruppe 1,2 og 3 til lukkede 

arrangement etter stengetid fredag og lørdag settes til mellom kl.19.30 og 02.00. • 

Bevillingshaver må kunne dokumentere et tilfredsstillende system for internkontroll etter 

alkoholloven. • Albert Hesjedal godkjennes som skjenkestyrer og Siw Elin Storrø 

godkjennes som stedfortreder. Godkjenningen gjelder så lenge Coop Oppdal SA har 

alminnelig skjenkebevilling i Samvirklaget Cafè og så lenge styrer og stedfortreder har 

vesentlig innflytelse i driften. • Skjenkebevillingen gjelder fra 03.10.2024 og så lenge det 

ikke foreligger endringer i driften. • Bevillingshaver pålegges årlig å levere 

revisorbekreftede opplysninger til bevillingsmyndigheten om omsetningen i året som har 

gått. Dette danner grunnlag for skjenkebevillingsgebyr for neste år.

Innvilget Fullført

Kommunestyret 24/129 Søknad om salgsbevilling for alkohol i gruppe 1 

- Oppdal Mat AS

Frøydis Lindstrøm • Med hjemmel i alkoholloven og Rusmiddelpolitisk handlingsplan for Oppdal kommune 

2020- 2024 innvilges søknaden fra Oppdal Mat AS om salgsbevilling for alkohol i gruppe 1 i 

Bunnpris Oppdal. • Bevillingshaver må kunne dokumentere et tilfredsstillende system for 

internkontroll etter alkoholloven. • Salgstidene settes til mellom kl.08.00 og 20.00 mandag 

til fredag og mellom kl.08.00 og18.00 dag før søn- og helligdag med unntak av dagen før 

skjærtorsdag da salgstidene er mellom kl.08.00 og 20.00. Salg og utlevering av alkohol i 

gruppe 1 skal ikke skje på søn- og helligdager, 1. og 17. mai. • Som styrer godkjennes 

Kasper Domaas og som stedfortreder godkjennes Bård Stenkløv. Godkjenningen gjelder så 

lenge Oppdal Mat AS har salgsbevilling for alkohol og så lenge styrer og stedfortreder har 

en vesentlig rolle i virksomheten. • Salgsbevillingen gjelder fra 03.10.2024 og så lenge det 

ikke foreligger endringer i driften. • Bevillingshaver pålegges ved hvert årsskifte å levere 

revisorbekreftede opplysninger til bevillingsmyndigheten om alkoholomsetningen i året 

som har gått. Dette danner grunnlag for beregning av salgsbevillingsgebyr for neste år.

Innvilget Fullført

Kommunestyret 24/13 Utnevning av arbeidsgruppe for revidering av 

reglement for kommunestyret, formannskapet, 

utvalg og råd

Ida Midttun Mjøen Valgutvalget oppnevnes som arbeidsgruppe for revidering av reglement for 

kommunestyret, formannskapet, utvalg og råd. Forslag til reviderte reglement legges fram 

innen 1.mai 2024.

Under arbeid, forsinket pga. påskeferie og 

lamming. 

Fullført

Kommunestyret 24/132 Tertialrapport 2 - 2024 med 

budsjettkorrigeringer

Elin Johanne Dolmseth Kommunestyret tar Tertialrapport 2 – 2024 til orientering. Driftsbudsjettet endres slik: På 

bakgrunn av driftsforhold innrapportert pr. 31.8.24 gjennomføres følgende endringer i 

driftsbudsjettet for 2024: (se tabell i vedtaket)

Fullført

Kommunestyret 24/132 Tertialrapport 2 - 2024 med 

budsjettkorrigeringer

Elin Johanne Dolmseth Budsjettkorrigeringer som følge av lønnsoppgjøret 2024 gjennomføres slik som beskrevet i 

kapittel 5.4 Budsjettkorrigeringer, avsnittet Andre budsjettkorrigeringer. 

Investeringsbudsjettet endres slik: Investeringsbudsjettet endres slik som beskrevet i 

kapittel 7.3 i vedlagte tertialrapport 2/2024.

Fullført

Kommunestyret 24/132 Tertialrapport 2 - 2024 med 

budsjettkorrigeringer

Elin Johanne Dolmseth Kommunestyret tar Tertialrapport 2 – 2024 til orientering. Driftsbudsjettet endres slik: På 

bakgrunn av driftsforhold innrapportert pr. 31.8.24 gjennomføres følgende endringer i 

driftsbudsjettet for 2024: (se tabell i vedtaket)

Fullført

Kommunestyret 24/132 Tertialrapport 2 - 2024 med 

budsjettkorrigeringer

Elin Johanne Dolmseth Budsjettkorrigeringer som følge av lønnsoppgjøret 2024 gjennomføres slik som beskrevet i 

kapittel 5.4 Budsjettkorrigeringer, avsnittet Andre budsjettkorrigeringer. 

Investeringsbudsjettet endres slik: Investeringsbudsjettet endres slik som beskrevet i 

kapittel 7.3 i vedlagte tertialrapport 2/2024.

Fullført

Kommunestyret 24/133 Oppfølging av politiske vedtak per 31.08.2024 Richard Sandnes Kommunestyret tar oppfølging av politiske vedtak til orientering Fullført
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Kommunestyret 24/133 Oppfølging av politiske vedtak per 31.08.2024 Richard Sandnes Kommunestyret tar oppfølging av politiske vedtak til orientering. Fullført

Kommunestyret 24/134 Vedtak av forskrift om gebyr for 

selvkostområder - plan og forvaltning

Ane Hoel Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 33-1, lov om eigedomsregistrering § 32, lov om 

eierseksjoner § 15 og forskrift om begrensning av forurensning §§ 2-12 og 11-4 vedtar 

kommunestyret å oppheve forskrift om gebyr for plan- og byggesaksbehandling, 

oppmålingstjenester, eierseksjonering og behandling av saker etter 

forurensningsforskriften (FOR 2023-12-14-2391). Videre vedtar kommunestyret ny 

forskrift som vedlagt. Eksiterende forskrift oppheves fra 01.01.2025 og ny forskrift 

kunngjøres på lovdata og trer i kraft 01.01.2025.

Fullført

Kommunestyret 24/134 Vedtak av forskrift om gebyr for 

selvkostområder - plan og forvaltning

Ane Hoel Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 33-1, lov om eigedomsregistrering § 32, lov om 

eierseksjoner § 15 og forskrift om begrensning av forurensning §§ 2-12 og 11-4 vedtar 

kommunestyret å oppheve forskrift om gebyr for plan- og byggesaksbehandling, 

oppmålingstjenester, eierseksjonering og behandling av saker etter 

forurensningsforskriften (FOR 2023-12-14-2391). Videre vedtar kommunestyret ny 

forskrift som vedlagt. Eksiterende forskrift oppheves fra 01.01.2025 og ny forskrift 

kunngjøres på lovdata og trer i kraft 01.01.2025.

Fullført

Kommunestyret 24/135 5 288/40 - Detaljreguleringsplan for 

Høgmovegen 22 - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 detaljreguleringsplan 

for Høgmovegen 22 med følgende endringer: • Reviderte bestemmelser som fremgår av 

vedlegg 6 «Oppdaterte bestemmelser 06.11.2024», endringer uthevet i gult. • Revidert ROS-

analyse vedlagt saken hvor ”Brannrisiko solcelleanlegg» er inntatt • Revidert VAO-plan hvor 

slokkevann/brannvannskapasitet er vurdert.

Fullført

Kommunestyret 24/135 288/40 - Detaljreguleringsplan for 

Høgmovegen 22 - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 detaljreguleringsplan 

for Høgmovegen 22 med følgende endringer: • Reviderte bestemmelser som fremgår av 

vedlegg 6 «Oppdaterte bestemmelser 06.11.2024», endringer uthevet i gult. • Revidert ROS-

analyse vedlagt saken hvor ”Brannrisiko solcelleanlegg» er inntatt • Revidert VAO-plan hvor 

slokkevann/brannvannskapasitet er vurdert

Fullført

Kommunestyret 24/136 Detaljreguleringsplan for Fjellskolen, 

sluttbehandling

Marte Kleveland Dørum Planen sendes tilbake til planlegger. Kommunestyret ber om at arealformålet LAA fjernes, 

og at avløpsanlegg etableres på gnr / bnr 275 / 11.

Fullført

Kommunestyret 24/136 275/11 - Detaljreguleringsplan for Fjellskolen, 

sluttbehandling

Marte Kleveland Dørum Planen sendes tilbake til planlegger. Kommunestyret ber om at arealformålet LAA fjernes, 

og at avløpsanlegg etableres på gnr / bnr 275 / 11.

Fullført

Kommunestyret 24/137 230/14 - Detaljreguleringsplan for 

Nonshøsæter hytteområde - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 detaljreguleringsplan 

for Nonshøsæter hytteområde med følgende endringer: I bestemmelsene: • Ny 

fellesbestemmelse 2. Den generelle aktsomhetsplikten etter § 8 i kulturminneloven gjelder 

for planområdet. Dersom en under opparbeidingen skulle støte på noe spesielt i grunnen 

(mulig fredet kulturminne), må arbeidet stanses umiddelbart. Melding sendes Samediggi – 

Sametinget og fylkeskommunen. Dette må videreformidles til de som skal utføre tiltak i 

området.

Fullført

Kommunestyret 24/137 230/14 - Detaljreguleringsplan for 

Nonshøsæter hytteområde - Sluttbehandling

Andreas Rise Kommunestyret vedtar i medhold av plan- og bygningsloven § 12-12 detaljreguleringsplan 

for Nonshøsæter hytteområde med følgende endringer: I bestemmelsene: • Ny 

fellesbestemmelse 2. Den generelle aktsomhetsplikten etter § 8 i kulturminneloven gjelder 

for planområdet. Dersom en under opparbeidingen skulle støte på noe spesielt i grunnen 

(mulig fredet kulturminne), må arbeidet stanses umiddelbart. Melding sendes Samediggi – 

Sametinget og fylkeskommunen. Dette må videreformidles til de som skal utføre tiltak i 

området.

Fullført
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Kommunestyret 24/138 Søknad om tilskudd til bygging av garasje for 

tråkkemaskin - Oppdal IL ski og skiskyting

Sjur Vammervold Kommunestyret gjør følgende vedtak: 1. Oppdal IL Ski og skiskyting innvilges et tilskudd på 

kroner 200 000,- i forbindelse med bygging av garasje for oppbevaring og vedlikehold av 

tråkkemaskin. 2. Tilskuddet finansieres ved bruk av såkornmidler fra bærekraftsfondet. 

Driftsbudsjettet for 2024 korrigeres slik: 14702.484.360 - støtte til institusjoner, foreninger 

og lag Kr. 200 000,- 19414.940.360 - bruk av bærekraftsfond såkornmidler - kr. 200 000,-

Fullført

Kommunestyret 24/139 Valg av nestleder til 17. mai-komiteen 2025. Sjur Vammervold Som nestleder i 17.mai-komiteen 2025 velges Tore Aasheim. Fullført

Kommunestyret 24/140 Revidering av reglement for folkevalgte organ Ida Midttun Mjøen Kommunestyret vedtar Reglement for folkevalgte organ (vedlegg 1). Reglementet gjelder 

fra vedtaksdato.

Fullført

Kommunestyret 24/141 Revidering av forskrift for godtgjøring til 

folkevalgte, valgperioden 2023-2027

Ida Midttun Mjøen Med hjemmel i kommuneloven § 8 vedtar kommunestyret Forskrift for godtgjøring til 

folkevalgte for valgperioden 2023-2027 (vedlegg 1). Forskriften trer i kraft fra og med 1. 

januar 2025. Forskriften kunngjøres på kommunenes nettside og for de folkevalgte. I 

forbindelse med pågående ekstra arbeidskrevende prosjekt med retaksering av grunnlag 

for eiendomsskatt innvilges Sakkyndig nemnd for eiendomsskattetakst en møtegodtgjøring 

på kr 1200 pr. møte. Denne godtgjøringa gjelder for perioden oktober 2024 til og med 

februar 2025.

Fullført

Kommunestyret 24/142 Fastsetting av valgdag for Stortings- og 

sametingsvalget 2025

Ida Midttun Mjøen Kommunestyret vedtar at Stortings- og sametingsvalget i 2025 skal foregå over én dag, 

mandag 8. september 2025 i Oppdal.

Fullført

Kommunestyret 24/145 Behandling av søknader om tilskudd til store 

idretts- og kulturarrangement 1. halvår 2025.

Sjur Vammervold 1.Kommunestyret gjør følgende vedtak:

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Foreningen Mountain Brick om 

tilskudd til

Mountain Brick 2025 med kroner 20 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til 

Europa

cup i storslalåm og slalåm med kroner 200 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, 

konto 14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond 

såkornmidler.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal alpinklubb om tilskudd til NM i

alpine grener med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra NMK Oppdal om tilskudd til Elias 

Ishoel

Invitational med kroner 75 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14702.484.380 og finansieres ved bruk av disposisjonsfond bærekraftsfond såkornmidler.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal curlingklubb om tilskudd til

junior-NM med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal IL ski og skiskyting om tilskudd 

til

sprintstafett med kroner 15 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.

Det settes som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap 

etter endt 

Ikke fullført. Arrangementene er ikke avholdt 

enda, og tilskudd utbetales basert på 

innsendt regnskap

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/145 Sjur Vammervold  curlingklubb om tilskudd til

junior-NM med kroner 50 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.

• Kommunestyret imøtekommer delvis søknaden fra Oppdal IL ski og skiskyting om tilskudd 

til

sprintstafett med kroner 15 000,-. Tilskuddet belastes budsjettet for 2025, konto 

14717.232.385 – Tilfeldige utgifter etter formannskapets bestemmelse.

Det settes som vilkår at søkerne sender inn en enkel evalueringsrapport med regnskap 

etter endt 

arrangement. Utbetaling av tilskudd skjer etter innsendt regnskap.

Følgende innarbeides i budsjettet for 2025: (se tabell i vedtaket) Det forutsettes et positivt 

budsjettvedtak for 2025 og en avkastning i bærekraftsfondet som har dekning for de 

foreslåtte beløpene. 2.Et fast beløp øremerket ordningen finansiert av disposisjonsfond 

bærekraftsfond såkornmidler foreslås som tiltak i økonomiplanen for 2026 – 2029.

Se over - samme sak Ikke fullført

Kommunestyret 24/146 Konsekvensanalyse Bjørndalshagen dagsenter Kristine Nilsen Kommunestyret tar konsekvensanalyse ved Bjørndalshagen dagsenter til orientering. Fullført

Kommunestyret 24/147 Forskrift om vann- og avløpsgebyr 2025 - 

Tekniske tjenester

Vidar Sundseth Med hjemmel i lov om kommunale vass- og avløpsanlegg (vass- og avløpsanleggslova) §5 , 

vedtar kommunestyret følgende forskrifter for fastsetting av vann- og avløpsgebyr for 

2025: «Forskrift for gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer», (Vedlegg 1 - Forslag til - 

Forskrift for gebyrregulativ vann- og avløpsgebyrer 2025). Forskriften trer i kraft fra 

01.01.2025. Gjeldende forskrift oppheves fra 31.12.2024.

Saken er behandlet i kommunestyret, og 

Lovdata er informert slik at de vedtatte 

satsene skal bli synlige på Lovdata fra nyttår.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Elin Johanne Dolmseth 1) Driftsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene

• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 første

ledd». Budsjetterte beløp til Generelle driftsinntekter, Netto finansutgifter og 

Disponering eller dekning av netto driftsresultat er å anse som anslag.

• «Bevilgningsoversikt drift etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-4 andre

ledd». Nettobevilgningene til de enkelte ansvars-/bevilgningsområder er å 

anse som bindende, med unntak av rammen til kraftrettigheter og bevilgning til 

finansiering av lønnsoppgjøret 2025 (budsjettert under Tilleggsbevilgninger) 

som er å anse som anslag.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo 2) Investeringsbudsjettet for 2025 vedtas som vist i hovedoversiktene • Bevilgningsoversikt 

investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 første ledd. • Bevilgningsoversikt 

investering etter budsjett- og regnskapsforskriften §5-5 andre ledd. Bruttobevilgningene til 

de enkelte investeringstiltakene er å anse som bindende.                                                                                                             

Rapportering skjer løpende ved 

tertialrapportering og årsrapportering.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Elin Johanne Dolmseth 3) Det tas opp følgende lån i 2025: (se tabell i vedtaket) Lån tas opp i løpet av 2025 Ikke fullført
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Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Elin Johanne Dolmseth 4) Kommunestyret vedtok i sak 2023/96 at Oppdal kommune skal taksere eiendommene 

på nytt ved kommunal taksering i løpet av 2024. De nye eiendomsskattetakstene vil danne 

grunnlag for utskriving av eiendomsskatt fra og med 2025 (jf. eiendomsskatteloven § 8 A-3 

(2)). Det skal skrives ut eiendomsskatt i 2025 på faste eiendommer i hele Oppdal kommune 

(esktl. § 2 og § 3 a). 

Bruk av skattesatser: 

• Den generelle skattesatsen settes til 7 promille (esktl. § 13).

• For bebygde boligeiendommer og fritidseiendommer benyttes 3,65 promill (esktl. § 13 / § 

12 a). 

• For bygningsløse grunneiendommer benyttes 3,65 promille (esktl. § 12 b).

Det gis følgende fritak i medhold av eiendomsskatteloven § 7: 

• Eiendommer til ikke-kommersielle stiftelser/institusjoner som utfører funksjoner som 

naturlig kan tilligge kommunen/det offentlige (§ 7 a). 

• Følgende skal fritas:

• Fylkeskommunale skoler

• Fylkeskommunale veie

• Private skoler og barnehager

• Lokaler for velforening, grendalag o.l.• Klubbhus, idrettsanlegg og haller tilhørende 

idrettslag og foreninger • Eiendom som eies og benyttes av politiske partier • Turisthytter, 

vandrehjem og hytter eid av interesseorganisasjoner eller 

forskning/utdanningsinstitusjoner • Lokaler for religiøse samfunn • Eldresenter Eiendom 

tilhørende andre stiftelser/institusjoner vil bli vurdert fritatt av kommunestyret på grunnlag 

av søknad. • Historiske bygninger som er fredet i medhold av kulturminneloven (§ 7 b) • 

Nyoppførte boliger fritas i tre (3) år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket 

(§ 7 c). • Bygninger i verneområder etter forvaltningsplanen for Dovrefjell og Trollheimen, 

men med unntak av definerte brukssoner jamfør vedtak i kommunestyret sak 07/64 (§ 7 d). 

Eiendomsskatten fordeles likt over to innbetalingsterminer (esktl. § 25).

Eiendomsskatten skrives ut i 2 terminer i 

løpet av 2025

Ikke fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Ane Hoel 5) Gebyr- og betalingssatser for 2025 vedtas som vist i vedlegg 1 til budsjettdokumentet. 

Alle satser trer i kraft 1.1.25. • Gebyrregulativ for plan og byggesaksbehandling, 

oppmålingstjenester,eierseksjonering, behandling av avløpssaker og konsesjons- og 

delingssaker vedtas med hjemmel i § 1-2 i forskrift om plan og byggesaksbehandling, 

oppmålingstjenester, eierseksjonering og behandling av saker og kontroll etter 

forurensningsloven – Oppdal kommune, Trøndelag, vedtatt av kommunestyret i Oppdal 

21.11.24, jfr plan- og bygningsloven § 33-1, lov om eigedomsregistrering § 32, 

eierseksjonsloven § 15 og forurensningsforskriften §§ 2-12 og 11-4, og forskrift om gebyr 

for behandling av konsesjons- og delingssaker § 2.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo 5) Gebyr- og betalingssatser for 2025 vedtas som vist i vedlegg 1 til budsjettdokumentet. 

Alle satser trer i kraft 1.1.25.

• Gebyrregulativ for feiing og tilsyn med fyringsanlegg vedtas med hjemmel i §4i Forskrift 

om gebyr for lovfestet feiing og tilsyn med fyringsanlegg i Oppdal kommune, Trøndelag 

fylke», vedtatt av Oppdal kommunestyre 2.5.24, gjeldende fra 1.1.25, jfr. (brann- og 

eksplosjonsvernloven) § 28 og forskrift 17. desember 2015 nr. 1710 om brannforebygging § 

17.

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo • Gebyrregulativ for avfallshåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift for 

husholdningsavfall (renovasjonsforskriften), Aure Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Kristiansund, 

Melhus, Midtre Gauldal, Oppdal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun, Smøla, Sunndal, 

Surnadal og Tingvoll kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven § 

34.

• Gebyrregulativ for slamhåndtering vedtas med hjemmel i § 1-3 og § 3-1 i Forskrift om 

tømming av slamavskillere, tette tanker, minirenseanlegg mv. (slamforskriften), Aure, 

Averøy, Frøya, Heim, Hitra, Melhus, Midtre Gauldal, Orkland, Rennebu, Rindal, Skaun og 

Surnadal kommuner, Trøndelag og Møre og Romsdal, jfr. Forurensningsloven §§ 26 og 34.

• Forskrift om gebyrregulativ avfalls- og slamgebyrer, Oppdal kommune, Trøndelag (FOR-

2023-12-14-2321) oppheves fra 1.1.25.

• Ansvarsområdene plan, byggesak, eierseksjonering, oppmåling, utslippstillatelser, feiing 

og tilsyn, avfall og slam skal være 100 % selvkostfinansiert.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Elin Johanne Dolmseth 6) Kontrollutvalgets budsjett for 2025, inkludert kjøp av revisjonstjenester og sekretariat-

tjenester, vedtas i tråd med forslaget fra kontrollutvalget, jfr. vedlegg 3 til 

budsjettdokumentet.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo  7) Redusert husleie for Oppdal pensjonistforening ved Oppdalshallen: Kr 75.000. 

Inndekning: Bruk av generelt disposisjonsfond.

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo  8) Auna aktivitetspark: Det vises til vedtatt arealbruksplan for Oppdal sentralskoleanlegg. 

1. Kommunestyre ber kommunedirektøren gjennomføre følgende i løpet av 2025: a) 

Gjennomføre nødvendig omlegging av vann-, avløp- og overvannsledning (VAO) som 

kommer i konflikt med bygging av hockeybane, skatepark og pumptrack. Ved omlegging av 

ny VAO-ledning anlegges tilknytningspunkt for tilkobling av de omkringliggende anlegg. Der 

ny VAO-ledning legges i fremtidig hovedforbindelse for gående og syklende klargjøres 

grunnen til vegformål. b) Utarbeide skisseprosjekt med kostnadsoverslag for tiltaket som er 

prioritert nr. 1 i kommunestyrets behandling i sak 152/24. Dette omfatter betongpark, 

idrettstorg og nye hovedforbindelser. Kostnad for gjennomføring av dette tiltaket søkes 

innarbeidet i økonomiplan for 2026-2029. Tiltak nevnt i punkt 1 a) og b) innarbeides i 

investeringsbudsjettet for 2025 med kr. 5.000.000 inkl. mva, og finansieres med kr. 

1.000.000 i mva-kompensasjon og kr. 4.000.000 i låneopptak

Ikke fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Ane Hoel 2. Oppdal kommune bevilger kroner 2 000 000,- i tilskudd til Oppdal IL Hovedlaget. 

Tilskuddet øremerkes følgende tiltak, jamfør kartet under: a. Hockey- og basketbane (felt C) 

b. 3x3 baner (felt E) c. Lager hockey (Felt B1) Det settes som vilkår at Oppdal IL Hovedlaget 

dokumenterer at tiltakene er fullfinansiert (eksklusive spillemidler og kommunalt tilskudd) 

før tilskuddet utbetales. Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele tilskuddet mellom de 

tre tiltakene (Felt C, E og B1) etter søknad fra Oppdal IL Hovedlaget. Tilskuddet innarbeides 

i driftsbudsjettet til Plan og forvaltning for 2025 og finansieres slik: (se tabell i vedtaket)

Arbeidet er igangsatt. Kommunen er i dialog 

med Oppdal IL hovedlaget.

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Kristine Nilsen 9) Dagtilbud Engveien

I budsjett behandling for 2024 sak 2023/205 ble det fattet vedtak om å legge til rette 

for utvidelse av dagtilbudet for demente med 2 ettermiddager i uka. Det viste seg at 

behovet var størst for å ha åpent annenhver lørdag. Tiltaket startet i mars og hadde 

en vellykket prøveperiode på 6 måneder, men tiltaket måtte avsluttes da det ikke 

fulgte penger med vedtaket. 

For hjemmeboende demente og for pårørende var dette et kjærkomment og viktig 

tilbud, og ved denne budsjettbehandlingen må det følge med penger. 

Det bevilges 175 000,- til inndekning av dagtilbudet for demente i Engveien, slik at en 

kan tilby å å ha åpent annenhver lørdag.

Inndekning generelt disposisjonsfond.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Thomas Elier Sandvik 10) Kjeller ODMS. Tiltak innredning av kjeller ODMS avventes igangsatt inntil varig bruk av 

kjelleren er avklart. Dette skal sees i sammenheng med behov og andre ledige kommunale 

lokaler. Dette legges fram som en helhetlig sak for kommunestyret. Kommunedirektøren 

bes gå i dialog med OVS i forhold til leieavtalen med tanke på pris og lokaliteter. 

Kommunestyret valgte i budsjettvedtaket for 

2025 å ikke gå videre med dette tiltaket.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Inger Beate Måren 

Sundseth / Hilde Brandegg

11) Kommunestyret er opptatt av at elever ved Oppdal ungdomsskole skal ha godt og sundt 

tilbud i sin kantine. Kommunestyret ber kommunedirektøren se på muligheten for å gjøre 

forbedringer innenfor dagens ramme, men med fokus på samdrift mellom de ulike 

mattilbyderne vi i dag har internt i kommunen (Storkjøkkenet på helsesenteret, Kafeen på 

Kulturhuset, Ungdomsskolekantinen, Kantinedrift på Rådhuset). 

Saken er drøftet med ungdomsskolen og 

ungdomsklubben (som driver elevkantina). 

Det er ikke kantinedrift på rådhuset, så det 

har ikke vært vurdert sambruk her. Internt på 

kulturhuset er ansvarsforholdet mellom 

ungdomsklubben og kafédriften avklart. Det 

vurderes ikke som aktuelt med samdrift med 

kjøkkenet på helsesenteret fra 

ungdomsklubbens side.

Fullført

Kommunestyret 24/148 Budsjett 2025 Anders Nordmo 12) Kommunedirektøren bes om å inngå forhandlinger med Oppdal pensjonistforening 

med mål om en ny leieavtale for Oppdalshallen. Kommunestyret ber videre om at ny 

leieavtale er ferdig fremforhandlet før behandling av økonomiplan 2026-2029.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/149 Organisering av Oppdal kulturhus KF Thomas Elier Sandvik Oppdal Kommunestyre vedtar å avvikle Oppdal Kulturhus KF, og ber kommunedirektøren 

starte prosessen med å ta inn foretakets virksomhet inn sammen med kommunens øvrige 

drift. Kommunestyret er opptatt av at det helhetlige kulturtilbudet foretaket i dag gir, 

opprettholdes og at synergieffekter avdelingene imellom blir ivaretatt og videreført i ny 

organisering. Dette gjøres best i samarbeid med foretakets ansatte og de tillitsvalgte. 

Overtagelses dato settes til 1. januar 2025. Driftsutvalget holdes løpende orientert om 

prosessen.

Virksomhetene knyttet til Oppdal kulturhus 

ble overført til Oppdal kommune fra og med 

1.1.2025.

Fullført

Kommunestyret 24/150 Omsorgsboliger uten fast bemanning Thomas Elier Sandvik Kommunestyret ber kommunedirektøren gå ut med en konkurranse, for å undersøke om 

kommunen kan inngå et forpliktende samarbeid med en privat aktør, for å anskaffe inntil 

25 omsorgsboliger uten fast bemanning med en kostnadsramme på inntil 100 millioner kr i 

sentrumsområdet av Oppdal. Kommunedirektøren skal legge fram en ny sak om resultatet 

av konkurransen før den kan inngås. I tilknytning til omsorgsboligene skal det bygges 

fellesarealer for sosialt samvær og aktiviteter for beboerne.

Arbeidet pågår. Ikke fullført

Kommunestyret 24/151 275/11 - Detaljreguleringsplan for Fjellskolen - 

ny sluttbehandling

Marte Kleveland Dørum Kommunestyret vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 

Detaljreguleringsplan for Fjellskolen med følgende endringer: • Reviderte bestemmelser 

som fremgår av vedlegg 3 «Oppdaterte bestemmelser_28.11.2024», hvor endringer er 

markert i gult. • Revidert plankart, hvor byggegrense mot vilttrekk er inntatt, og tidligere 

areal for LAA (LNFR formål kombinert med avløpsanlegg) er tatt ut, vedlegg • Revidert ROS-

analyse hvor «Brannsikkerhet» er inntatt, vedlegg • Revidert VAO-plan hvor 

slokkevannskapasitet og endringer i avløpsløsning er vurdert, vedlegg 6

Klagefrist ikke utløpt. Ikke fullført
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Kommunestyret 24/152 Revidert arealbruksplan for 

sentralskoleanlegget - behandling av innspill. 

Vedtak av plan.

Sjur Vammervold Kommunestyret vedtar forslag til revidert arealbruksplan for Oppdal sentralskoleanlegg, 

datert 18.07.2024, med følgende endringer: I kart på side 7: • Idrettstorget, 3’er-baner, 

hockey/basket-flate og betongpark med gangakse fra idrettshall til idrettstorg, justeres 

tilbake til forslag til helhetsplan datert 28.09.2023. • Parkeringsplass foran ODMS og 

gangakse mellom p-plass og betongpark vedtas som vist i forslag av 06.05.2024. 

Kommunedirektøren bes oppdatere kartet i henhold til endringene. I tiltaksplan side 6: • 

Oppdal kommune føres opp som ansvarlig for utbygging av «Betongpark». «Betongpark» 

slås sammen med «Idrettstorg og nye hovedforbindelser». Kommunestyret vedtar følgende 

prioritering for anlegg kommunen har ansvar for: (se tabell i vedtaket)

Gjenstår omtegning av kart i henhold til 

endringene i vedtaket. Aktuell aktør er 

kontaktet. 

Ikke fullført

Kommunestyret 24/153 Revisjon av Forskrift om båndtvang i Oppdal 

kommune - 2.gangsbehandling

Else Morken I medhold av Lov om forsvarlig hundehold (hundeloven) §§ 6 og 11, samt Forvaltningsloven 

§ 37, vedtar Oppdal kommunestyre ny Forskrift om hundehold, Oppdal kommune, 

Trøndelag. Forskriften som vedtas ligger som vedlegg 3 i saken; «1.gangshøring – Forslag til 

Forskrift om hundehold», og har sluttdato for utvida båndtvang der bufe beiter 31. 

oktober. Ny forskrift trer i kraft straks og erstatter tidligere Forskrift av 9.november 2005 

om båndtvang for hund, og områder der hunder ikke har adgang, Oppdal kommune, Sør-

Trøndelag. Forskriften kunngjøres i henhold til Forvaltningslovens § 38.

Fullført

Kommunestyret 24/154 Prioritering av spillemiddelsøknader for 2025 

og innrullering av tiltak i handlingsdelen av 

kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet.

Sjur Vammervold 1. Oppdal kommunestyre vedtar følgende prioritering av spillemiddelsøknader for 2025:(se 

tabell i vedtaket) Søknader som ikke er i formell orden ved oversendelse til 

fylkeskommunen innen 15. januar flyttes nederst på prioriteringslista. Søknader som 

trekkes tas ut av listen ved oversendelse til fylkeskommunen.   

Fullført

Kommunestyret 24/154 Prioritering av spillemiddelsøknader for 2025 

og innrullering av tiltak i handlingsdelen av 

kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet.

Sjur Vammervold 2. Oppdal kommunestyre innrullerer følgende tiltak i handlingsdelen til delplan idrett fysisk 

aktivitet 2019-2024 med følgende prioritet: (se tabell i vedtaket)

Ny plan må legges ut på nettside. Dette 

gjøres i starten av 2025. Oversending til 

fylkeskommunen skjer 15. januar 2025. 

Ikke fullført

Kommunestyret 24/154 Prioritering av spillemiddelsøknader for 2025 

og innrullering av tiltak i handlingsdelen av 

kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet.

Sjur Vammervold 3. Delplan idrett og fysisk aktivitet forlenges til å gjelde ut 2025. Fullført

Kommunestyret 24/155 Høringsuttalelse - Besøksbidrag Heidi Hokseng Oppdal kommune vil i sitt høringssvar til forslag om besøksbidrag oppfordre Nærings- og 

fiskeridepartementet til å jobbe for å finne en annen løsning for besøksbidrag enn den som 

nå er foreslått. Dette fordi foreslått ordning vil treffe dårlig for mindre kommuner som 

Oppdal. I forslaget om besøksbidrag er det foreslått at kommunen som skal være 

innkrevingsmyndighet av bidraget. Dette vil føre til høyt administrasjonskostnader for 

kommunen samtidig som det kan virke som ordningen vil gi liten inntjening. Oppdal 

kommune mener at foreslått modell vil passe godt for større byer i Norge hvor det er 

mange og store overnattingsbedrifter, men at den vil slå feil ut i mindre kommuner som 

Oppdal. Det er nødvendig med en bredere finansieringsmodell som i større grad fordeler 

kostandene rettferdig mellom alle som bruker de aktuelle fellesgodene.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/156 Kontrollutvalgets års- og møteplan for 2025 Ragnhild Aashaug Kommunestyret tar årsplan og møteplan for kontrollutvalget 2025 til orientering. Ikke fullført

Kommunestyret 24/157 Ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1. 

januar 2025

Richard Sandnes Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag fra 1. januar 2025. Fullført

Kommunestyret 24/158 Lokal forskrift for skoleruta i Oppdal 2025-2026 

- sluttbehandling

Inger Beate Måren 

Sundseth

Forslag til Lokal forskrift for skoleruta 2025-2026 vedtas som det foreligger. Lokal forskrift 

for skoleruta 2025-2026 gjelder fra 1.august 2025.

Vedtatt og kunngjort Fullført
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Kommunestyret 24/22 Forslag til detaljreguleringsplan for 

Mattishåggåsætra - Ny 1. gangs behandling

Synnøve Myklebust/ 

Ragnhild Eklid/ Gro Aalbu

I medhold av plan- og bygningsloven §12-11 vedtar Kommunestyret å ikke fremme forslag 

til detaljreguleringsplan for Mattishåggåsetra, herunder å ikke legge planforslaget ut på 

høring. Dette begrunnes med følgende: Kommunestyret ønsker å hensyntabeitelagene som 

har dyr i området. Beitelagene ønsker ikke økt bruk av området med tanke på økt 

ferdselstrykk og konfliktsituasjoner mellom bufe og hund, og uttrykker bekymring for 

etablering av ny fritidsbebyggelse i et velfungerende men sårbart beiteområde. 

(Bærekraftsmål 2, utrydde sult) Kommunestyret ønsker å avvente stortingsmeldinga for 

villrein da planområdet befinner seg i et område for en svært sårbar og rødlistet 

villreinstamme, dette med referanse i kvalitetsnormen for villrein. (Bærekraftsmål 15, livet 

på land) Kommunestyret ønsker å avvente Statsforvalterens forslag til tiltak for villrein i 

Knutshø og Snøhetta villreinområde, da dette vil være et viktig kunnskapsgrunnlag for 

hvordan vi skal forvalte arealene i umiddelbar nærhet, eller innenfor villreinens 

leveområde. (Bærekraftsmål 15, livet på land) Kommunestyret ønsker å avvente en nært 

forestående revisjon av Kommuneplanens arealdel, da det har skjedd store endringer i 

kunnskapsgrunnlaget rundt Oppdal kommune sine arealer med hensyn på landbruk, 

naturmangfold og statlige forventninger (« Nasjonale forventninger til regional og 

kommunal planlegging 2023 - 2027» ) I medhold av plan- og bygningsloven §13-1 jf. 

forvaltningsloven § 16 ber kommunestyret Kommunedirektøren om å varsle midlertidig 

bygge- og deleforbud for området som er omfattet av reguleringsplan for Reguleringsplan 

for Sneve, planID 5021_1983005. Dette begrunnes med at området er sårbart for villreinen, 

og det må i forbindelse med revideringen av kommuneplanens arealdel vurderes hvorvidt 

området skal angis med landbruk-, natur- og friluftsformål.

Mangler varsling om midlertidig bygge- og 

deleforbud. 

Ikke fullført

Kommunestyret 24/38 Kjøp av eiendom Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar kjøp av ca. 170 m2 fra eiendommen gnr. 288/ bnr. 208 for kr 410,- 

pr. m2. Alle kostnader med selve eiendomstransaksjonen, kr. 89.000, betales av Oppdal 

kommune. Beløpet finansieres ved bruk av kapitalfondet (ubundet investeringsfond). 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fremforhandle og inngå nødvendig avtale. Følgende 

budsjettkorrigering gjennomføres: 

Konto: - Aktivitet: - Beløp i kr. 

02851.665.320.8286 - Kjøp av del av gnr. 288 bnr. 208 - 70.000,- 

01954.665.320.8286 - Offentlige gebyrer - 19.000,- 

09410.940.880 - Bruk av kapitalfondet - -89.000,-

 Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å fremforhandle avtale med 288/1/21 

om kjøp av del av Sanatellvegen (ca. 100 m2), samt fremforhandle avtale med 288/1/12, 

288/1/11 og 288/1 om kjøp av del av Seljevegen (ca. 400m2). Resultatet av disse 

forhandlinger legges frem for Kommunestyret til endelig godkjenning

Fullført
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Kommunestyret 24/43 Rapport - Implementering av eldrestrategien Ola Andreas Stavne 1.Kommunestyret tar rapport fra forvaltningsrevisjon av kommunens implementering av 

eldrestrategien til orientering. 

2.Kommunestyret ber om at kommunedirektøren snarlig følger opp de svakheter som 

rapporten avdekker og sørger for å: 

a. Sikre at brukernes behov for riktige tjenester blir ivaretatt ved kapasitetsmangel i enkelte 

tjenester. Kontrollutvalget mener det er uheldig å rokkere personell mellom de ulike 

tjenestene for å dekke opp hull i turnuser. 

b. Sikre informasjonsflyt til alle eldre for å nå ut til aktuelle brukere og pårørende. 

c. Sikre nødvendige fagressurser og tiltak slik at eldre mestrer hverdagen og kan bo lenger 

hjemme. 

d. Sikre trygge og forutsigbare overgangssituasjoner i omsorgstrappa og mellom sykehus og 

kommune. Legge til rette for at vedtak om tjenester blir fulgt av et tilbud så raskt som 

mulig. 

e. Ivareta pårørende ved å tilby bedre og mer fleksible dagtilbud og avlastningsordninger. 

f. Oppdal kommune skal ha en helhetlig tilnærming til eldre og deres helse, noe som 

inkluderer fysisk, seksuell og mental helse.

Kontrollutvalget følger opp implementering 

av strategien. Rapporten er oversendt 

kontrollutvalget.

Fullført

Kommunestyret 24/43 Rapport - Implementering av eldrestrategien Thomas Elier Sandvik 3.Kommunestyret ber om at Kommunedirektøren tallfester kapasitetsmanglene som er 

påpekt både 

når det gjelder tilbud og bemanning. Det samme gjelder også utviklingen i sykefraværet 

generelt og 

korttidssykefraværet spesielt, som rapporten påpeker som en hovedårsak til manglende 

måloppnåelse når det gjelder færre ansatte å forholde seg til for tjenestemottakerne.

4.Kommunestyret ber om at kommunedirektøren rapporterer skriftlig til kontrollutvalget 

om 

oppfølgingen av rapporten innen 15. oktober 2024.

Kontrollutvalget følger opp implementering 

av strategien. Rapporten er oversendt 

kontrollutvalget.

Fullført

Kommunestyret 24/46 Detaljreguleringsplan for rv. 70 Brudalen-Festa, 

gang- og sykkelveg - ny 

sluttbehandling

Synnøve Myklebust Kommunestyret vedtar detaljreguleringsplan for rv. 70 Brudalen-Festa, gang og sykkelveg i 

medhold 

av plan- og bygningslovens § 12-12 med følgende endringer: 

I plankartet: 

• Plankart skal oppdateres med inntegnede bekker med arealformål naturområde i sjø og 

vassdrag (VNV). Prinsippene i §§ 8 – 12 i naturmangfoldloven anses ivaretatt, jfr. 

saksframlegg og vedtak i sak 21/22 i utvalg for bygg- og arealplansaker. 

I planbestemmelsene: Se tabell i saken. 

SVV oppdaterer plandokumenter før 

kunngjøring.

Fullført

Kommunestyret 24/47 Behandling av krav om lovlighetskontroll - 

Detaljreguleringsplan for 

Håggåløkkja

Andreas Rise Klagen avvises og kommunestyrets vedtak i sak 24/23 den 14.03.24 opprettholdes.

Saken oversendes statsforvalter for endelig avklaring.

Fullført

Kommunestyret 24/51 Omprioritering av midler fra Sanering VA-Solei-

Røllik-/Røsslyngvegen til 

Oppgradering Inge Krokanns veg / 

Gressbanevegen

Tore Samskott Bevilgning gitt til prosjekt 6431 Sanering vann Solei- / Røllik- /Røsslyngvegen omprioriteres 

til 

prosjekt 6426 Oppgradering av Inge Krokanns veg / Gressbanevegen kr 3 663 000,-. 

Bevilgning gitt til 

prosjekt 6432 Sanering avløp Solei- / Røllik- /Røsslyngvegen omprioriteres til prosjekt 6426 

Oppgradering av Inge Krokanns veg / Gressbanevegen kr 5 093 000,-. 

Investeringsbudsjettet korrigeres slik: Se tabell i saksprotokoll.

Oppgradering Inge Krokanns veg starter i 

slutten av september.

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/52 Økning av rammen til prosjekt 6435 - 

Tilstandsvurdering av Driva med 

tanke på påvirkning fra renseanlegg

Vidar Sundseth Budsjettrammen til prosjekt 6435 – Tilstandsvurdering av Driva med tanke på påvirkning 

fra renseanlegg, økes i 2024 fra kr. 300.000,- eks. mva. til kr. 500.000-, eks. mva. 

Økningen finansieres ved bruk av lånemidler. Investeringsbudsjettet korrigeres slik: 

02701.617.350.6435 - Konsulenter / rådgivere - kr. 200.000 

09101.910.870 - Bruk av lånemidler - -kr. 200.000

Feltarbeid er utført, og siste tilbakemelding 

fra konsulent var at prosjektet antas å bli 

ferdigstilt i mars 2025.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/53 Utredning av eventuell ordning med fritidskort 

i Oppdal kommune.

Sjur Vammervold Oppdal kommunestyre viser til de eksisterende ordningene Oppdal kommune og NAV 

forvalter 

innenfor området, og prioriterer å rette virkemiddelapparatet mot de med størst behov 

fremfor en 

universell ordning. 

Kommunedirektøren bes utarbeide eget informasjonsmateriell med en samlet oversikt over 

de 

ordningene kommunen har i dag, samt hvilke tilskuddsmuligheter som kan dekke dette 

behovet 

ytterligere. Informasjon om ordningene spres blant kommunens relevante enheter slik at 

ansatte i 

møte med familier kan formidle informasjon om disse. 

Kommunedirektøren bes vurdere å implementere en aktivitetsoversikt i arbeidet med ny 

nettside. 

Oversikten skal vise hvilke fritidsaktiviteter som finnes i kommunen. 

Det er utarbeidet informasjonsmateriell og 

dette er lagt ut på nettsiden. Gjenstår å spre 

dette blant flere ansatte. 

Ikke fullført

Kommunestyret 24/58 283/118 - Detaljreguleringsplan for Bjørkmoen 

5, klagebehandling

Marte Kleveland Dørum Kommunestyret kan ikke se at det er innkommet nye momenter i klagene, og finner ikke 

grunn til å 

endre sitt vedtak av 14.03.2024. Saken oversendes til Statsforvalteren i Trøndelag for 

endelig 

avgjørelse jf. forvaltningsloven § 33. 

Fullført

Kommunestyret 24/63 Vognild Utvikling AS - søknad om utsettelse av 

siste avdrag på lån

Hanne Snøve Søknad fra Vognild Utvikling AS datert 15.03.24 om utsettelse med betaling av siste avdrag 

for 

finansiering av infrastruktur på Vognild boligområde avslås. Oppdal Kommune ber om at 

avdrag 

betales med kr 200.000,- innen 30.06.24 og de resterende 200.000 med tillegg av påløpte 

renter blir 

innbetalt innen 31.12.24.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/64 20/3 - Utvikling av kommunale boligtomter - 

Status/vegen videre

Dag H. Gorseth Kommunestyret vedtar at kr 7.700.000,- i budsjettet for 2024 til opparbeidelse av 

boligområde Rugdevegen (14 tomter) omprioriteres for å gjennomføre 

detaljreguleringsplan og delfinansiering av boligområde Nordmjørønningen, 

utbyggingsetappe 1. 

Følgende budsjettkorrigering gjøres: 

442 02309.660.315.8134 - Opparbeidelse boligområde Rugdevegen - Kr -7.700.000,- 

02705.660.315.8137 - Prosjektering boligområde Nordmjørønningen - Kr 450.000,- 

02309.660.315.8137 - Opparbeidelse boligområde Nordmjørønningen - Kr 7.250.000,- 

For å få fullfinansiert dette prosjektet innarbeides kr 2.550.000,- i økonomiplan 2025 – 

2028 med 

bevilgning i 2025.

Grunnerverv i sluttfasen. Ikke fullført
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Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Ane Hoel Kommunestyret vedtar kommunedirektørens forslag til økonomiplan 2025 – 2028.

Tidligere vedtak om tilsagn på tilskudd på til sammen 7 millioner kroner til Oppdal IL til 

etablering av 

fotballhall trekkes tilbake som følge av at tilskuddet ikke har kommet til utbetaling innen 

rimelig tid 

etter at bevilgningen er gitt. Arbeidet med reguleringsplan for fotballhall avsluttes. Ved 

eventuell 

etablering av flerbrukshall med nødvendig infrastruktur må det igangsettes et nytt 

reguleringsarbeid.

Følgende driftstiltak som er foreslått redusert i Kommunedirektørens tilråding tas inn igjen:

Fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Anders Nordmo Tekniske tjenester:

Vintervedlikehold - 200 000 - årlig

Gjeldende fra budsjettåret 2025 Ikke fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Ane Hoel • Støtten til Trønder-Alpin forutsetter at også fylkeskommunen opprettholder sin støtte. Avventer til utbetaling til høsten Ikke fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Ane Hoel • Det settes av kr 500 000 inkl mva for å igangsette et reguleringsarbeid for gang-og 

sykkelveg langs Nerskogveien fra Midtbygda oppvekstsenter i 2025. 

Tatt inn i budsjett 2025. Kommunen vil gå i 

dialog med Statens vegvesen for å se på 

muligheten for at de tar ansvar for arbeidet 

med reguleringsplan mot at Oppdal 

kommune yter et tilskudd på kroner 500 000. 

Ikke fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Elin Johanne Dolmseth Økning i eiendomsskatteinntekter (etter retaksering) 3 132 000 Fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Kristine Nilsen Kommunedirektøren bes legge frem en konsekvensanalyse av hva det vil bety for 

personale/brukere/økonomi, dersom reduksjon av 1 stilling ved Bjørndalshagen 

Dagsenteret blir gjennomført. Analysen bes lagt frem innen budsjettet for 2025 skal vedtas 

i desember.

Konsekvensanalyse er under arbeid og legges 

frem for kommunestyret før budsjett 2025 

vedtas.

Fullført

Kommunestyret 24/74 Økonomiplan 2025 - 2028 Anders Nordmo • Det settes av inntil kr 1 000 000 eks mva i 2025 til et skisseprosjekt for videre arbeid med 

etablering av flere heldøgns omsorgsplasser.

Sees i sammenheng med sak om om 

konseptutredning av fremtidens sykehjem i 

Oppdal.

Ikke fullført

Kommunestyret 24/75 Organisering av Oppdal kulturhus KF Dagfinn Skjølsvold Kommunestyret vedtar å starte en prosess for en eventuell endring av organisasjonsform 

av Oppdal Kulturhus KF. 

Før kommunestyret eventuelt tar en beslutning om en slik omorganisering, må styret, 

ansatte, deres organisasjoner og Oppdal kulturråd tas med på råd. 

Når uttalelsene foreligger, bes kommunedirektøren vurdere disse og legge frem saken for 

kommunestyret for endelig behandling.

Prosessen er stattet.  Politisk behandling 

innen utgangen av året.

Ikke fullført
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Kommunestyret 24/89 Søknad om midlertidig bruk av areal i 

sambruksgate

Eirik Kvål Kommunestyret fatter følgende vedtak 

• Sperring av areal fjernes slik at nevnte areal kan benyttes som omsøkt.

• Kommunestyret ber kommunedirektøren sette i gang et arbeid for å avklare nødvendige 

tillatelser etter plan- og bygningslov og skiltforskrift.

• Ved ferdigstillelse av parkeringsplasser, skal Kommunale retningslinjer for torghandel på 

kommunalt areal endres slik at arealet utenfor Mathallen utgår.

• Tiltaket finansieres ved bruk av Oppdal kommunes næringsfond, oppad begrenset til kr. 

100.000 eks. mva.

Driftsbudsjettet for 2024 korrigeres slik:

Regnskapskonto

19504.610.325 Bruk av næringsfondet - Kr. 100.000

12303.610.332 Vedlikehold veg sommer Kr. 100.000

Blomsterurnene  (sperringene) ble fjernet 

dagen etter kommunestyrevedtaket.Gjenstår 

å avklare nødvendige tillatelser etter plan- og 

bygningslov og skiltforskrift.

Ikke fullført

Kommunestyret FO 23/1 Interpellasjon fra Høyre v/Ingvill Dalseg Thomas Elier Sandvik Kommunedirektøren bes legge frem en sak for kommunestyret som drøfter 

kommunestyrets styring over lovpålagte tjenester som er lagt til Oppdal Kulturhus KF og 

videre en hensiktsmessig organisering av tilbudene.

Fullført

Kommunestyret FO 23/8 Interpellasjon fra MDG v/ Arne Rønning Thomas Elier Sandvik Ordfører sender forslaget i interpellasjonen over til kulturhusforetaket til vurdering Fullført

Kommunestyret FO 24/1 Interpellasjon fra V v/ Åshild Megarden Morten Johan Johanssen Kommunedirektøren bes se på mulighetene for å definere landbruksorganisasjoner som 

høringsparter i arealsaker som angår landbruksnæringen og komme tilbake til 

kommunestyret med en sak på dette.

Sak kommer til politisk behandling i 2025. Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/13 Interpellasjon fra Venstre v/ Iver Vammervold - 

gravfeltet på Vang

Sjur Vammervold Interpellasjonen realitetsbehandles. Kommunestyret ber kommunedirektøren legge fram 

en sak som avklarer organisering av arbeidet med forvaltning av gravfeltet på Vang. Saken 

bes inneholde en vurdering av om dagens  arbeidsgruppe opererer innenfor dagens 

lovverk. Vurderingen bør også omhandle hvordan arbeidet med fylkeskommunen kan 

fortsette, da fylkeskommunen er en essensiell del av arbeidet som ansvarlig for 

forvaltningen av Vangfeltet.

Arbeidet med utredningen er påbegynt. Sak 

forventes fremlagt første halvdel av 2025. 

Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/16 Interpellasjon fra V v/Haakon Nordseth Eirik Kvål Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede trafikksikkerhetssituasjonen på den 

ovennevnte veistrekningen i samarbeid med trafikksikkerhetsutvalget og komme med 

forslag til hvordan dette kan løses så å raskt som mulig, slik at tiltakene kan implementeres 

når renoveringsprosjektet i Inge Krokanns veg ferdigstilles. Dagens situasjon krever 

umiddelbare tiltak i dette området av «Områdereguleringsplan for Oppdal sentrum» med 

hensyn på sikker trafikkavvikling.

Pågår Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/17 Interpellasjon fra FrP og SP v/ Ola Skarsheim - 

Endring av Manøvreringsreglement

Ane Hoel Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å starte arbeidet med revisjon av 

Manøvreringsreglementet for regulering av Festa - Vindøla mv. i forbindelse med Driva 

kraftverk i Sunndal kommune, Møre og Romsdal fylke. Forslaget legges fram for 

kommunestyret før oversending til NVE.

Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/18 Interpellasjon fra SP v/ Ola Husa Risan - 

Jernbanebrua på Lo

Thomas Elier Sandvik Kommunestyret ber Kommunedirektør og Ordfører om å gå i dialog med veilagene på Lo 

(oppsittere til veiene) og Bane Nor med mål om å finne en løsning for ny jernbanebru på Lo 

snarest. Kommunestyret mener at Bane Nor/staten som brueier må ta kostanden med å få 

på plass en ny bru. Kommunestyret ber også parallelt Kommunedirektøren kartlegge om 

det er flere bruer langs Dovre- /Rørosbanen som er av tilsvarende forfatning og burde blitt 

sett i sammenheng. Kommunestyret ber videre Ordfører om å bringe saken på banen i 

regionråd sør med håp om å kunne få et samarbeid inn mot Bane Nor/staten for å få 

påtrykk og fart på saken.

Under arbeid. Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/2 Interpellasjon fra MDG v/ Arne Rønning Ane Hoel Kommunedirektør forbereder en sak for kommunestyret om å regulere bruken av 

fyrverkeri.

Ikke fullført

Kommunestyret FO 24/8 Interpellasjon fra SV v/ Tore Aasheim Thomas Elier Sandvik Kommunestyret ber kommunedirektøren som en del av arealplan-gjennomgangen legge 

fram en sak der man ser på hvilke konsekvenser opphevingen av boplikten har ført til for 

Oppdal kommune, og om det kan være aktuelt å ta opp til vurdering om at det igjen bør 

innføres boplikt, enten bare i sentrum, i sentrumsnære områder, for boenheter som ellers 

kunne vært en del av et levende landbruk eller ved arv.

Ikke fullført

37



Oppfølging av politiske vedtak

Oppdal kommune
 31.desember 2024

Utvalg Saksnr. Sakstittel Saksbehandler Vedtak Status Fullført

Kommunestyret Kulturskolen – utredning omkring dagens 

organisering

Inge Lauritzen 3. Rektor for kulturskolen og rådgiver oppvekst utarbeider retningslinjer for samarbeid 

mellom kulturskolen og grunnskolene/barnehagene, herunder vurderes særskilt om deler 

av aktiviteten kan knyttes til ordinær skole-/SFO tid. 

Veiledningsprogrammet sammen med 
Norsk kulturskoleråd ble avsluttet sist 
sommer. I nevnte program ble organisering 
mye diskutert og vi konkluderte vel i tråd 
med vedtaket samt at kulturhuset skulle 
bestå som KF med alle avdelinger 
inkludert. 
Nå er jo kulturhuset og kulturskolen lagt 
inn under kommunedirektøren, så da blir 
det en ny diskusjon og ny organisering med 
utgangspunkt i det. 

Fullført

KMT 23/7 Sentrumsprosjektet - vegen videre Sjur Vammervold/ Marte 

Kleveland Dørum/ Eirik 

Kvål/ Dag Hopland Gorseth

Parkeringshus:

Med bakgrunn i at det er kommet fram konkrete forslag og innspill fra Oppdal 

Næringsforening, samt signaler fra formannskapet (vedtak 28.02.23) om at man ønsker å 

se på muligheten for å etablere et parkeringshus/parkering i flere etasjer i Oppdal sentrum, 

blant annet for å rede plass for utbyggingsprosjekter i sentrum, ber KMT 

kommunedirektøren å forberede et saksfremlegg til neste kommunestyremøte der man 

skal se på muligheten for et slikt prosjekt. KMT ber kommunedirektøren inkludere en 

oversikt over mulige samarbeidspartnere, mulig plassering, framdrift og finansiering. 

Ikke fullført

KMT 23/7 Sentrumsprosjektet - vegen videre Sjur Vammervold/ Marte 

Kleveland Dørum/ Eirik 

Kvål/ Dag Hopland Gorseth

Triveligere torg:

KMT ber kommunedirektøren legge frem sak til KMT med vurdering av om det skal utredes 

å endre sentrumsgata til enveiskjøring/gågate og prosesser knyttet til dette. I forbindelse 

med dette arbeidet er det naturlig å se på hvilke muligheter man har i sentrum for øvrig når 

det gjelder å finne samleplasser for større folkemengder/arrangement, regulert utleie av 

kommunal grunn til handelsboder og annen aktiviteter for å skape et levende sentrum.

Ikke fullført

KMT 22/12 Trafikksikkerhetssituasjon Skysstasjonen - 

Oppdal sentrum

Thomas E Sandvik Trafikksikkerheten er per i dag ikke ivaretatt for gående mellom Skysstasjonen og sentrum.

Kommunedirektøren bes utrede å gå i dialog med Statens Vegvesen og eventuelt andre 

aktuelle parter for å finne strakstiltak for å sikre trafikksikkerheten for de som ferdes 

mellom Skysstasjonen og sentrum.

Ikke fullført
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